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Z Á P I S N I C A 

zo 8. rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 19.9.2023 v zasadačke Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice so začiatkom 

o 16.00 hod. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie, schválenie programu zasadnutia 

___________________________________________________________________________ 

p. Anna Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh (ďalej len „starostka“): „Vážené panie 

poslankyne, vážení poslanci, vážená pani kontrolórka. Otváram 8. rokovanie Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh,  ktoré bolo podľa ustanovenia § 13 ods. 1 a § 13 ods. 4 

písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov a podľa § 

15 ods. 2 písm. a) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice, v znení neskorších predpisov 

riadne a včas zvolané. Na dnešnom rokovaní a na miestnom zastupiteľstve vás srdečne vítam. 

Svoju neúčasť na dnešnom rokovaní vopred ospravedlnili pani poslankyňa Mackaničová a pán 

poslanec Breicha. Prv, ako začneme rokovať, že tam vás, aby ste sa prezentovali zasunutím  nútili 

identifikačných kariet do otvoru hlasovacej jednotky a stlačením ľubovoľného tlačidla a potvrdili 

svoju prítomnosť. Konštatujem, že v tejto chvíli je podľa prezentácie na rokovaní 11 prítomných 

poslancov, takže miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

za zapisovateľku z dnešného rokovania určujem zamestnankyňu mestskej časti pani Marcelu 

Zeleňákovú, za overovateľov zápisnice poslankyňu Janu Lévyovú a pána poslanca Pavla Hlinku. 

Do návrhovej komisie, ktorá prednesie návrhy uznesení z dnešného rokovania navrhujem svojich 

poslancov - pána poslanca Sušilu za predsedu a za členov pána poslanca Adama Očkajáka a pána 

poslanca Romana Nagy-a. Má niekto iné návrhy ? Pokiaľ nie, dávam hlasovať, kto je za, aby členmi 

návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci ?“ 

Hlasovanie č. 1  

K bodu č. 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie a schválenie programu zasadnutia 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: „Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Úlohou návrhovej 

komisie bude pripraviť a predniesť návrhy na uznesenia dnešného rokovania miestneho 

zastupiteľstva. Vážené poslankyne vážení poslanci, návrh dnešného programu rokovania je 

uvedený v pozvánky, ktoré vám bola zaslaná elektronicky spolu s informáciou o tom, že materiály 

na rokovanie miestneho zastupiteľstva k jednotlivým bodom sú zverejnené na elektronickom 

úložisku vytvorenom pre poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh. Teraz 

žiadam návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na uznesenie k návrhu programu dnešného 
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zasadnutia miestneho zastupiteľstva podľa programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na 

webovom sídle Mestskej časti Košice – Juh, teda podľa pozvánky.“  

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Slovo pre verejnosť 

3. Správa o výsledkoch kontroly č. 3/2023 

4. Doplnenie „Akčného plánu rozvoja Mestskej časti Košice- Juh na roky 2022-2024“  

5. Informácia o 1. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh  v roku 2023 

6. Monitorovacia správa Programového rozpočtu  Mestskej časti Košice – Juh k 30. 6. 2023 

7. Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2023 

8. Návrh na prerozdelenie nenávratného finančného príspevku v rámci výzvy IROP Prioritná 

os č. 9 - FAST-CARE projektu „Riešenie migračných výziev v Mestskej časti Košice - Juh“ 

9. Návrh odplatného  prevodu  pozemkov na parc. C-KN č. 1617/17 a 2496/38 v k.ú. 

Skladná   do vlastníctva  Mestskej časti Košice – Juh za cenu 1,- EUR za celý predmet kúpy 

za účelom zriadenia a zabezpečovania výkonu správy a údržby komunitných záhrad za 

spoluúčasti  vlastníkov bytového domu Ludmanská 1 a 3 v Košiciach 

10. Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k informáciám za I. 

polrok 2023 

11. Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 6. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 20.6.2023 

12. Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 6. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného 

dňa 20.6.2023 

13. Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

14. Diskusia 

15. Záver 

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje body zverejneného programu 8. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh.“ 

starostka: „Nech sa páči, dávam hlasovať.“ 

Hlasovanie č. 2  

K bodu č. 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie a schválenie programu zasadnutia 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 
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starostka: „Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Vážené 

poslankyne, vážení poslanci, chcem sa opýtať, či má niekto z poslancov návrh na zmenu alebo 

doplnenie programu? Ak áno, poslanec musí návrh povedať ústne a v písomnej forme predložiť 

návrhovej komisii. Nech sa páči pán poslanec Tobák.“ 

p. Tobák, poslanec MZ: "Dobrý deň všetkým, ďakujem pekne pani starostka, rád by som doplnil 

za bod 5 bod 5A, kde som predložil návrh vám aj vlastne druhému klubu a rovnako aj návrhovej 

komisii. Potom viac v tom bode.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nasleduje pán poslanec Blanár.“ 

p. Blanár, poslanec MZ: „Ja by som pani starostka chcel predložiť návrh, aby sme z dnešného 

rokovania bod číslo 8 to je Návrh na prerozdelenie nenávratného finančného príspevku v rámci 

výzvy IROP Prioritná os č. 9 - FAST-CARE projektu „Riešenie migračných výziev v Mestskej 

časti Košice - Juh“ vypustili s tým, že ho presunieme, resp. si ho dáme do zastupiteľstva, či už 

mimoriadneho alebo decembrového, ale môj návrh je, aby sme bod číslo 8 dnes vypustili. 

Ďakujem.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, tak najprv dávam hlasovať za bod 5/A.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje doplnenie bodu číslo 5/A do programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva. " 

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."  

 

Číslo hlasovania: 3 

K bodu číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie a 

schválenie programu zasadnutia - Doplnenie bodu 5a 

Za: 9 poslancov, proti: 2, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: "Za 9, proti 2, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol. Nasleduje hlasovanie 

za vypustenie bodu 8.“ 

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje vypustenie bodu číslo 8 zo schváleného programu miestneho zastupiteľstva. 

starostka: "Nech sa páči, poprosím hlasujte." 

Číslo hlasovania: 4 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia - Vypustenie bodu 8 z rokovania 

Za: 7 poslancov, proti: 3, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: "Za 7, proti 3, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 
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K bodu 2: Slovo pre verejnosť 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Bodom číslo 2. dnešného rokovania je Slovo pre verejnosť. Do slova pre verejnosť 

nikto sa nám neprihlásil.“ 

K bodu 3: Správa o výsledkoch kontroly č. 3/2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Tým pádom môžeme prejsť k bodu číslo 3 a to je Správa o výsledkoch kontroly 3/3023. 

Nech sa páči, poprosím pani kontrolórku našej mestskej časti, aby sa vyjadrila k tejto správe.“ 

kontrolórka: "Ďakujem veľmi pekne za slovo pani starostka. Predpokladám, že všetci ste správu 

z kontrol o výsledkoch videli, takže len tak zhrniem také najzásadnejšie. Kontrola, kde som 

kontrolovala zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami, boli tam nejaké jemné nedostatky, 

kde som navrhla dané zásady prerobiť a potom sa budú schvaľovať zastupiteľstvom.  Kontrola, v 

ktorej som kontrolovala smernicu pri podávaní preverovaní a evidovaní podnetov 

protispoločenskej činnosti podľa zák. 54 z roku 2009 Zb.  zákonov som navrhla danú smernicu 

zrušiť v plnom rozsahu a pani starostke som predložila návrh na novú smernicu. Dúfam, že potom 

prebehne schválenie pani starostkou a bude zverejnená podľa zákona na všetkých dostupných 

miestach. Ak má niekto nejaké otázky, nech sa páči.“ 

starostka: "Určite tu by som chcela doplniť, že táto smernica bude prekonzultovaná s organizačno- 

právnym oddelením, aby bola správna a potom ju na základe toho aj schválime a zverejníme.“  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči otváram rozpravu. Nech sa páči.“ 

p. Sušila, poslanec MZ: "Mám návrh na vsunutie návrhu uznesenia miestneho zastupiteľstva k 

pani kontrolórke, ak dovolíte tak ho prečítam ako pozmeňujúci poslanecký návrh: Miestne 

zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh v súlade s ustanovením § 18 f ods. 1 písm. h) zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov žiada po 1. kontrolórku 

Mestskej časti Košice-Juh o vykonanie kontroly v tomto rozsahu po a) kontrolu rozsahu 

kompetencií zástupcu starostky a internej dokumentácie, z ktorej tento rozsah vyplýva, po b) 

kontrolu a spracovanie prehľadu u novovytvorených pracovných miest v pracovnom pomere, ich 

pracovných náplní, spôsob evidencie odpracovaných hodín aj u dohôd o prácach vykonávaných 

mimo pracovného pomeru od sumy 268 EUR 88 centov, dĺžka trvania dohôd aj ich predmet 

pracovnej činnosti vykonanej práce a to za obdobie od nástupu starostky do funkcie až do 

súčasnosti, čiže 19. septembra 2023, po c) kontrolu a spracovanie prehľadu zvýšenia osobných 

príplatkov zamestnancov po jednotlivých oddeleniach a referátoch a odmien za dohody o prácach 

vykonávaných mimo pracovného pomeru od sumy 268 EUR 88 centov a to celkovo od nástupu 

starostky do funkcie až do septembra vrátane 2023 a za jednotlivé kvartály, čiže 1. až 3. kvartál 

roku 2023, po 2. preskúmanie spisovej dokumentácie k verejnému obstarávaniu dodanie 

multifunkčnej tlačiarne a zákonnú opodstatnenosť zrušenia verejného obstarávania, ktoré 

vyplynulo z daného stanoviska a po tretie predložiť po skončení kontroly písomnú správu o 
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výsledkoch kontroly na najbližšie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh 

a zároveň, čo v najkratšom čase zaslať túto správu e-mailov všetkým poslancom Mestskej  časti 

Košice-Juh. Vykonanie kontrol podľa tohto uznesenia má prioritu pred vykonaním, resp. 

doručením ostatných kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti termín dokončenia ostatných kontrol 

sa posúva o dobu trvania kontrol tohto uznesenia.  V Košiciach, dnešný dátum a môj podpis.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, ma to veľmi prekvapilo a si myslím, že ani pani kontrolórku to 

nepotešilo a bude mať, čo robiť, aby toto spracovala.“ 

Sušila, poslanec MZ: "Neviem, či chcete počuť moju reakciu ?"  

starostka: "Nech sa páči, otváram k tomuto bodu rozpravu ku tomu tvojmu uzneseniu pán 

poslanec.“ 

p. Sušila, poslanec MZ: "Ja sa najprv vyjadrím k tej poslednej časti tlačiarne. To, čo prekvapilo 

aj mňa, pretože sme sa bavili dosť dlhú dobu, bol som na pracovných stretnutiach všetky veci, 

ktoré boli programového alebo teda nejakého technického zamerania sme si tuším, že traja alebo 

štyria sme boli na sedení, vykonzultovali sme si, ja som bol proti niektorým, boli vyvrátené, 

odsúhlasil som približný model a značku tlačiarne, ktorá bola vyhliadnutá. Tí, ktorí mi ukazovali 

argumenty presvedčili ma, nemal som problém, tak isto som namietal, že kúpiť, nekúpiť, prenajať, 

neprenajať, atď.. Vysvetlili sme to, ustúpil som, aj keď nie som s tým veľmi stotožnený, celé to 

prebehlo, urobilo sa verejné obstarávanie. Zrazu sa musí verejné obstarávanie zrušiť, pretože zrazu 

máme niečo úplne iné. Máme starú tlačiareň, dalo sa do nej niekoľko 100 EUR do poslednej 

opravy, fajn, ale nech sa to preskúma, pretože keď ja som videl z externej firmy dôvody, nie som 

síce právnik, ale už ja som tam videl medzery s akými vágnymi argumentami sa má verejné 

obstarávanie zrušiť.“ 

starostka: "Popravde ? Túto tlačiareň po svojej línii som si dala naceniť o 3.000 EUR lacnejšiu.“ 

p. Sušila, poslanec MZ: "Mohol sa dotyčný prihlásiť, veď to bola tá tlačiareň, veď verejné 

obstarávanie bolo a stále si hovoríme, máte nejakého projektanta, máte nejakú stavebnú firmu, 

máte nejakého dodávateľa, povedzte mu, nech sa prihlási. Nech je to čo najtransparentnejšie. Veď 

to nebolo verejné obstarávanie na 3 dni zavesené niekde, veď to musí trčať nejaké 2,3,4 týždne 

neviem presne, nechytajte ma za slovíčka, ale keď ho mám, prihlás sa. Nie. Celé sa to uzavrie, celé 

sa vyhodnotí a zrazu sa objaví niekto, kto to má o 3000 lacnejšie a je to navyše niekto, o kom 

vieme. Lebo pani starostka povedala si, že mám niekoho. Tak mal sa prihlásiť preboha. Áno ja 

viem, áno je to rozdiel 3.000 EUR.“ 

starostka: "V troch rôznych firmách som si dala naceniť tú tlačiareň.“ 

p. Sušila, poslanec MZ: "Mohli sa celý čas prihlásiť k tomu, že je. Ak niekto chce podsúvať 

informácie, že je to tunel, že niekto sa s niekým dohodol, stále si rozprávame, všetci si rozprávame, 

poslanci, pracovníci úradu, máte niekoho ? Dajte. Nám je úplne jedno, aká to bude značka, aký to 

bude dodávateľ, keď splní podmienky a podľa toho ako došlo verejné obstarávanie, tak ten, čo dal 

najlacnejšiu ponuku, dal ešte nad rámec zákona záruku, dal tam servisné práce, dal tam neviem čo, 
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vyhral jednoznačne a mne je to úplne jedno, ktorá to je firma, či to bude Alza, Datacom, ktokoľvek, 

to mne je úplne jedno. Zrazu to ideme zrušiť, lebo máme o 3.000 EUR pri 10 tisícovej alebo 11 

tisícovej tlačiarni, to už je 30 %. To už by som sa pozastavil, ja som sa tiež v minulosti popálil, že 

zobral som si od webového portálu, to nehovorím, že to je tento prípad. Hovorím príklad z vlastnej 

praxe. Zobral som si odpočítal DPH a o 2 roky mi prišla daňová kontrola, boli to daňoví 

podvodníci, DPH doplatíš. Netvrdím, ešte raz netvrdím, že je to tento prípad, len varujem, že sa 

stále nájdu ponuky, ktoré sú podozrivé potom lacné.   

starostka: "Ale v troch rôznych firmách pán poslanec?"  

p. Sušila, poslanec MZ: "No keď ja kupujem ako firma tak si hľadám najlacnejšiu ponuku na daný 

model, vidím pred sebou monitor. Viem, že chcem taký monitor. A našiel som ho, bola to cena asi 

o 10 % nižšia oproti tomu, čo mi dávali renomované firmy.  Našiel, som kúpil som, faktúra so 

všetkým s DPH , o 2 roky daňová kontrola, prišli im na to, daňoví podvodníci na DPHčke, doplatíš. 

Nebola to suma,  boli to rádovo desiatky EUR, ako človek okúsi. Ale toto ešte raz hovorím bolo 

veľké verejné obstarávanie na naše pomery, mohol sa kadekto prihlásiť, bol dostatočný čas. 

Nerozumiem tomu, že tu niekto ide čeriť hladinu a s podozreniami, že je tu nejaký tunel alebo je 

tu nejaká dohoda, aby niekto vyhral, a neviem čo všetko. Nikto z nás a myslím, že hovorím aj za 

pracovníkov úradu nielen nás poslancov, nikto nemá záujem zarobiť na čomkoľvek jedno euro 

navyše. Len nech to tu funguje a nech je to spoľahlivé a dodávateľ nech drží to, tie sľuby, ktoré dal 

pri verejnom obstarávaní. Takže toto považujem za jednu, áno možno ušetrením, ale za jednu 

obštrukciu urobiť nové verejné obstarávanie a 500 EUR vyhodených. To je môj názor." 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, obstarávanie bude opakované, buď s takými istými 

parametrami alebo s obdobnými, na tom sa dohodneme poslanecké kluby ako budeme postupovať 

ďalej a potom uvidíme, že či bolo ušetrených 500 alebo 2.500 EUR."  

p. Sušila, poslanec MZ: "V poriadku, nemám problém."  

starostka: "Budem rada, keď budete pán poslanec pri tom."  

Sušila, poslanec MZ: "Dobre." 

starostka: "Ďakujem, nech sa páči, do rozpravy sa prihlásil pán poslanec Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo pani starostka, ja by som v prvom rade chcel 

poďakovať pri tej príležitosti, že sme v rovnakom čase, na rovnakom klube, na rovnakom stretnutí 

klubov odsúhlasili si aj nákup nášho auta, ktoré už dnes používame na účely upratovacie. Táto 

súťaž bola obdobná, rozhodnutá v tom čase, naozaj boli ponuky, ktoré som ja videl, za náš klub 

som ich mal možnosť pripomienkovať. Vybrala sa značka a jednoducho kúpilo sa auto lacnejšie 

ako sme očakávali, takže toto obstarávanie na 2. strane dopadlo si myslím z môjho pohľadu veľmi 

dobre. Takže, za to by som chcel poďakovať. Čo sa týka tej tlačiarne, ak jednoducho svet nespadne, 

ak starú tlačiareň funkčnú máme, je opravená, je funkčná, ak sme za 3-4 mesiace nedokázali kúpiť 

novú tlačiareň, pretože sme ju vysúťažili, nakoniec máme nejaké pochybnosti, dokonca sme 
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zaplatili za to, aby nám firma externá povedala, že naozaj áno pochybnosti tu nejaké sú. My v klube 

naozaj chceme stanovisko pani kontrolórky. Nič viac, nechceme nič viac, ako to, na čo sme tu 

poslanci, kontrolovať. To je všetko. Pani kontrolórka je tu tiež,  chceme ju týmto uznesením 

zaviazať, aby v najbližších týždňoch sa venovala tejto téme a Vás chcem pani starostka poprosiť, 

aby sme  zatiaľ si nepovedali, čo budeme postupovať ďalej. Radi by sme najprv videli stanovisko 

pani kontrolórky a potom sa rozhodneme, či kúpime takú istú tlačiareň a naozaj potvrdíme si to, čo 

vravíte, že dá sa taká istá identická tlačiareň s identickými službami zakúpiť o 3500 alebo neviem 

koľko lacnejšie, tak potom naozaj, keď takýto záver bude, tak klobúk dole a tých 500 EUR sme si 

akože dobre investovali do tej správy, ale ak nie, tak potom niekto iný nepochybil. Čiže, tu by sme 

chceli vedieť identickú tlačiareň, či chceme lepšiu a či chceme modernejšiu alebo či chceme službu 

tak, ako sme o nej rozprávali a budeme lizingovať, ale sme sa dnes dohodli, že cesta zakúpenia 

tlačiarne je lacnejšia z dlhodobého hľadiska. Preto som Vás o tú správu požiadal pred nejakým 

časom, kolegovia ju videli a takto sme sa na klube rozhodli, že požiadame pani kontrolku. Nič zlé 

v tom nevidím, takže poprosím, nechajme tomu nejaký čas, pani kontrolórka, keď sa tomu 

povenuje, môžeme mať správu na stole a o pár týždňov by sme mohli povedať ako ďalej s 

tlačiarňou. To je všetko, ďakujeme.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pán poslanec. Tu na musím povedať, že sa snažím pracovať na 

úrade najlepšie ako viem a to sa týka aj všetkých verejných obstarávaní. Takže súhlasím, nech pani 

kontrolórka urobí kontrolu. Nech sa páči pán poslanec Knap.“  

p. Knap, poslanec MZ: "Ďakujem pekne, veľmi podporujem každú jednu kontrolu, ktorá je 

navrhnutá, už len z toho dôvodu, že karty sú otvorené a všetko je čisté. A poviem hneď aj príklady. 

Čo sa týka verejných obstarávaní, tak v návrhu v rozpočte pri nákupe auta, čo už bolo spomínané 

bolo okolo 60 000, nakúpilo sa za 37 000, úspora je tam 23 000. Nákup prvého multifunkčného 

zariadenia prebehol tak isto súťažou s 5000 sa vyťažilo v sume 3.300 EUR, môžete ma opraviť, 

keď je tam rozdiel nejakých 100 EUR možno 3200 3300. Pri  súťaži ďalšieho multifunkčného 

zariadenia, ktoré bolo v rozpočte navrhované za 10 000 EUR, víťazná suma sa pohybovala tuším 

na úrovni 9300 a po vyhodnotení súťaže vznikli, ako vravíte pochybnosti, kde sa dodatočne našli 

ponuky nielen o 3, dokonca až o 3.000 EUR s nižšou sumou. Preto nič nejdeme tu robiť zle, len 

súťaž zopakujeme.  Keď sa potvrdí, že naozaj tie súťažné podmienky, ktoré vyhrala prvá 

spoločnosť oproti ostatným, ktorí sa zúčastnia súťaže, tak len sa potvrdí to prvé rozhodnutie. Ak 

nie, tak v tom prípade uvidíme, kto vyhrá a budeme chcieť, aby čo najviac firiem sa zúčastnilo tejto 

súťaže, nech je to naozaj transparentné. To bol jediný dôvod. A sme pevne presvedčení, že tá 

víťazná suma bude úplne iná. Závisí od toho, aký je rozsah služieb, aj tých servisných služieb a 

doplnkového materiálu, pretože tam sa to o v ponukách líšilo, čo sa nám podarilo aj preukázať pri 

ponukách.  Ďakujem pekne.“ 

starostka: " Nech sa páči s faktickou poznámkou na pána poslanca Knapa sa prihlásil pán poslanec 

Blanár.“  
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p. Blanár, poslanec MZ: " Už nie dlho, takto naozaj necháme pani kontrolórku nech danú časť 

preverí, aby sme porovnávali porovnateľné a jednoducho, aby sme si vedeli povedať, čo naozaj 

chceme kúpiť. Chceme kúpiť zariadenie, chceme kúpiť k zariadeniu aj 3 tony papiera, 4 tony 

kartridžov, servis na 5 rokov, proste, aby sme si povedali, čo všetko chceme A čo sme chceli v 

predchádzajúcej súťaži. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pekne, pokiaľ sa nikto nehlási, poprosím návrhovú komisiu o prednesenie 

návrhu.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie po a) správu o výsledkoch kontrol číslo 3/2023 a pozmeňujúci návrh, 

ktorý som predniesol, neviem, či ho mám celý ešte raz čítať?"  

starostka:" Ja si myslím, že je vhodné prečítať ešte raz."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie pozmeňujúci návrh a žiada kontrolórku Mestskej časti Košice-Juh 

o vykonanie kontroly v rozsahu po a) kontrolu rozsahu kompetencií zástupcu starostky a internej 

dokumentácie, z ktorej tento rozsah vyplýva, po b) kontrolu a spracovanie prehľadu u 

novovytvorených pracovných miest v pracovnom pomere ich pracovných náplní spôsob evidencie 

odpracovaných hodín a u dohôd o prácach vykonávaných mimo pracovného pomeru od sumy 

268 EUR 88 centov, dĺžka trvania dohôd aj ich predmet pracovnej činnosti a vykonanej práce a to 

za obdobie od nástupu starostky do funkcie až do súčasnosti, čiže 19. 9. 2023, po c) kontrolu a 

spracovanie prehľadu zvýšenia osobných príplatkov zamestnancov po jednotlivých oddeleniach a 

referátoch a odmien za dohody o prácach vykonávaných mimo pracovného pomeru od sumy 

268 EUR 88 centov a to celkovo od nástupu starostky do funkcie až do septembra vrátane 2023 a 

za jednotlivé kvartály, čiže 1. až 3. kvartál roku 2023, po 2. preskúmanie spisovej dokumentácie k 

verejnému obstarávaniu dodanie multifunkčnej tlačiarne a zákonnú opodstatnenosť zrušenia 

verejného obstarávania, ktoré vyplynulo z daného stanoviska, po 3. predložiť po skončení kontroly 

písomnú správu o výsledkoch kontroly na najbližšie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice-Juh a zároveň, v čo najkratšom čase zaslať túto správu e-mailov všetkým poslancom 

mestskej časti Košice-Juh. Vykonanie kontrol podľa tohto uznesenia má prioritu pred vykonaním, 

resp. doručením ostatných kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti, termín dokončenia ostatných 

kontrol sa posúva o dobu trvania kontrol tohto uznesenia."  

starostka:" Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 5 

K bodu číslo : 3. 

Správa o výsledkoch kontroly č. 3/2023 - pozmeňujúci návrh 

Za: 8 poslancov, proti: 3, zdržal sa hlasovania: 0 

 



Zápisnica z 8. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 19.9.2023  Strana 9 z 40 
 
 

starostka:" Za 8, proti 0, zdržalo sa 3, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“  

p. Sušila, poslanec MZ: "Ešte k celému bodu 3. pani starostka."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Správu o výsledkoch kontrol číslo 3/2023." 

starostka: "Nech sa páči hlasujte."  

Číslo hlasovania: 6 

K bodu číslo: 3. 

Správa o výsledkoch kontroly č. 3/2023 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol."  

 

K bodu: 4 Doplnenie Akčného plánu rozvoja Mestskej časti Košice-Juh na roky 2022 až 

2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Ďalším bodom v poradí je bod číslo 4 Doplnenie Akčného plánu rozvoja Mestskej časti 

Košice-Juh na roky 2022 až 2024. Uznesením miestneho zastupiteľstva číslo 217 zo dňa 13. 9. 

2022 bol schválený Akčný plán rozvoja Mestskej časti Košice-Juh na roky 2022 až 2024.                      

Z uznesenia vyplýva povinnosť informovať Miestne zastupiteľstvo Košice - Juh o plnení projektov 

a doplnení Akčného plánu. Na základe uvedeného predkladáme doplnenie akčného plánu.  Materiál 

bol prerokovaný vo všetkých stálych komisiách miestneho zastupiteľstva a v miestnej rade, ktoré 

ho odporúčali bez výhrad predložiť na schválenie na najbližšie zasadnutie miestneho 

zastupiteľstva. Tu by som chcela poprosiť našu projektovú manažérku pani inžinierku, aby nám 

prišla povedať trošku bližšie k tomu, o čo sa dopĺňa tento akčný plán.“ 

projektová manažérka: "Dobrý deň prajem, tak ako som informovala na miestnej rade, tak ako 

ste už spomenuli pani starostka, že bol prerokovaný vo všetkých komisiách, tak sme ho doplnili 

len o tie dva body, teda Ukrajina, kde nám bolo schválených 800.800 EUR to je prvé doplnenie a 

tým druhým sú MOPS-ky, tam sme požiadali o štyroch mopskárov, čiže vlastne také občianske 

hliadky. Tento je v procese schvaľovania. O tieto dva body bol doplnený akčný plán. Ostatné body 

sú zapracované. Máme ešte teraz ďalšie projekty rozpracované, niečo sa bude podávať, niečo je v 

štádiu riešenia čiže, ale tieto veci všetky boli zapracované v akčnom pláne v pôvodnom, takže tieto 

sa nedopĺňali.“ 

starostka: "Ďakujem pekne pani inžinierka, nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu." 

Uzatváram rozpravu, poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu.“ 
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Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje doplnenie Akčného plánu rozvoja Mestskej časti Košice-Juh na roky 2022 až 

2024"  

starostka: "Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 7 

Číslo bodu: 4. 

Doplnenie „Akčného plánu rozvoja Mestskej časti Košice- Juh na roky 2022-2024“ 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 

starostka: " Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“  

 

K bodu 5: Informácia o 1. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh  v 

roku 2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pristúpime k bodu číslo 5 a tým je Informácia o úprave Programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice-Juh v roku 2023. V rámci I. úpravy za mesiac jún sa okrem formálnych 

presunov navyšovali aj bežné príjmy z titulu náhrad poistného plnenia dobropisov a vratiek s 

navýšením bežných výdavkov v rámci príslušných stredísk a programov. Všetky komisie 

odporúčali tento materiál bez pripomienok predložiť na prerokovanie na najbližšie zasadnutie 

miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh. Aj Miestna rada Mestskej časti Košice-Juh 

prerokovala na svojom zasadnutí dňa 5. 9. 2023 tento materiál a odporučila ho predložiť na 

rokovanie na najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh. Nech sa 

páči, otváram rozpravu k predloženému materiálu. Uzatváram rozpravu a poprosím predsedu 

návrhovej komisie o prečítanie návrhu uznesenia.“  

Návrhová komisia: Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie informáciu o 1. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-

Juh v roku 2023“. 

starostka: "Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 8 

Číslo bodu: 5. 

Informácia o 1. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh v roku 2023  

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 

starostka:"  Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 
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K bodu 6: Monitorovacia správa Programového rozpočtu  Mestskej časti Košice – Juh       

k 30. 6. 2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "V poradí 6. bodom rokovania je Monitorovacia správa Programového rozpočtu 

mestskej časti...."  

p. Sušila, poslanec MZ: "Máme ešte vloženú 5A." 

starostka: „Dobre, ďakujem. Pristúpime k bodu 5A, ktorý bol doplnený do dnešného programu. 

Poprosím predkladateľa tohto programu, aby nám dal bližšie informácie." 

Sušila, poslanec MZ: "Dobre, tak prečítam najprv návrh uznesenia. Poslanecký návrh na zmenu 

uznesenia v rámci návrhu na úpravu programového rozpočtu ako bod 5A. Miestne 

zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych predpisov schvaľuje zmenu 

uznesenia číslo 43 z 5 zasadnutia miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh konaného 

dňa 30. 5. 2023 v písmene b) poveruje v poslednej odrážke tak, že mení možnosť aktualizovať 

programový rozpočet starostke Mestskej časti Košice-Juh o nevyhnutné zmeny v priebehu 

rozpočtového roka rozpočtovými opatreniami v časti bežného rozpočtu z výšky 10 % na 5 % a v 

časti kapitálového rozpočtu z výšky 2 percentá na jedno percento schváleného rozpočtu a to s 

účinnosťou od 1. októbra 2023."  

starostka: " Ďakujem, nech sa páči, pán poslanec Tobák." 

p. Tobák, poslanec MZ: "Dobrý deň, vďaka za slovo. V podstate teraz sme sa dozvedeli nejaké 

informácie v posledných dňoch, týždňoch, ktoré aj dnes z médií, napr. ktoré si myslím, že neboli 

dohodnuté vo forme, keď sme si dohadovali spoluprácu medzi klubmi, medzi úradom, medzi 

starostkou, zástupcom starostu, takže v podstate na začiatku sme vám nastavili tieto kritériá, čo sa 

týka vlastne presunov prostriedkov v rozpočte pomerne benevolentne, tak ako to bolo zvykom. Išlo 

sa pri bývalom starostovi aj do väčších extrémov, keď tam vlastne nebol nejaký záujem 

vydiskutovať, informovať a hľadať spoločnú zhodu. Sme sa rozhodli, že aby sme sa vrátili naspäť 

k tomu, že tie veci sa diskutujú, riešia a je tam nejaká zhoda všeobecná, tak vlastne upravíme 

vlastne kompetenciu týmto uznesením. Takže za mňa toľko. Ďakujem pekne."   

starostka: "Ďakujem  veľmi pekne pán poslanec. Tu na by som chcela vyjadriť, že aj v minulosti 

ja si myslím, že sa robili nejaké programové úpravy a nemám pocit, že by sa takto uznieslo 

zastupiteľstvo a bývalému pánovi starostovi sa takto skrátili presuny financií a poprosila by som 

pána inžiniera Zahoranského ako ekonóma mestskej časti, aby dal k tomu vyjadrenie, že či je to 

postačujúci pomer fungovania našej mestskej časti. Aký to môže mať vplyv do budúcna.“ 

p. Zahoranský, ved. OEaM: „Ďakujem pekne za slovo pani starostka. Vážení poslanci, my sme 

na túto tému už podstatne diskutovali na sociálnej komisii v priebehu tohto týždňa, kde boli na túto 

tému dotazy, tam som vysvetľoval, že tak ako minulý rok, a keď pani starostka prišla do úradu, tak 

sme všetky vlastne tie úpravy rozpočtu na mesačnej báze predkladali zastupiteľstvu. Samozrejme, 
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predtým prešli všetkými komisiami, sami máte možnosť vidieť, že tie úpravy rozpočtu, ktoré sú 

tam robené sú viac-menej formálneho charakteru, resp. vyplývajú z povahy veci. Keď prídu nejaké 

príjmy, tak sa navýši s ktorými sme nerátali samozrejme, navyšujú sa tým pádom aj výdavky v 

rámci jednotlivých stredísk,  takže z môjho pohľadu  na nejakú tú úpravu tam nie je dôvod. 

Samozrejme zastupiteľstvo tú právomoc má. Je to hranica, ktorú už ja osobne vnímam, že pod túto 

hranicu by som potom neodporúčal ísť, pretože na konci roka nás to môže ohroziť, čo sa týka 

nejakých pohybov, presunov,  tak, aby sme boli schopní reálne fungovať ako úrad a bez toho, aby 

sme nemuseli sa stretávate a zvolávať nejaké mimoriadne zasadnutia, ktoré by celý ten proces 

vlastne skomplikovali.“ 

starostka: "Aj ja si myslím, že by to nemalo byť takouto formou, resp. by sme to mali 

prediskutovať na komisii financií. Nie som stotožnená s týmto poslaneckým návrhom, lebo 

bohužiaľ nevidím dôvod momentálne, aby sa niečo také vykonalo a dúfam, že to nebude mať 

nejaký vplyv do budúcna a sa nebudeme musieť tuna stretávať na mimoriadnych zastupiteľstvách 

každý týždeň, aby úrad dokázal fungovať v riadnom štandarde. Nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: " Ďakujem za slovo, vidím, že ste prekvapená pani starostka, tak ja 

uvediem veci na pravú mieru. Dajte mi viac času, aby som toto naše rozhodnutie nejako vysvetlil 

a v konečnom dôsledku žiadam Vás, aby ste to nebrali osobne. To naozaj je na Vašu ochranu. 

Vysvetlím. Zhruba týždeň a pól dozadu som sa na komisii dopravy a výstavby na meste dozvedel, 

aj keď dva dni predtým sme mali miestnu radu, že ako my ako Mestská časť Košice-Juh sme sa 

vrhli do vyčistenia podchodu v Barci pri katastri. Lovíme ryby, plašíme vtáky, ťaháme vodu, 

monitorujeme kanalizáciu. 15 minútový prejav pána poslanca Knapa, všetci otvárali oči, uši, ústa, 

ja tiež ako keby som nebol z mestskej časti. Čiže na otázku ostatných kolegov v komisii a 

poslancov, prípadne starostov kto to platí, p. Knap povedal, k tomu sa dostaneme.  Dva krát bol 

vyzvaný, k tomu sa dostaneme. Takže, keďže som tu bol a si myslím, že som dosť často na mestskej 

časti ako predseda klubu, nič o tom som nevedel, tak som sa opýtal na 2. deň telefonicky pani 

starostky ako to celé je s týmto naším nešťastným podchodom, ktorý nie je náš, ktorý nie je ničí. 

Nikto sa k nemu nehlási už roky, už x rokov to takto nikomu nevadí, ani bývalému VSS, ani 

národnej diaľničnej, ani mestu ani predchádzajúcemu vedeniu našej mestskej časti, keďže to naozaj 

je v našom katastri, ale nie je to naša stavba. Takže z toho dôvodu som poprosil pani starostku o 

vysvetlenie, bolo mi vysvetlené, že úrad do toho je vtiahnutý prostredníctvom pána zástupcu 

starostu a je to jeho akcia, ktorá má byť zdarma. Takže, ja si dovolím citovať zo zápisnice zo 4. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva, tzn. z 3. mesiaca, ktorá je dostupná na webe k bodu 23 

diskusie, kde pán Knap jednoznačne prehlásil, aby spolupráca fungovala v rámci klubov poslancov, 

vedenia mestskej časti pri riešení každého problému si spoločne sadneme a dohodneme za akých 

podmienok budeme ďalej spolupracovať, takže takto vidím víziu. To bolo v marci, to bolo dávno. 

Čiže, reagujeme týmto návrhom na túto akciu, ktorá sa spustila pred dvoma týždňami, do ktorej 

boli zatiahnutí pracovníci úradu, ktorá zďaleka nie je zadarmo a ktorá vôbec nie je namierená proti 

vám pani starostka. Boli ste do tejto akcie vtiahnutá, na druhej strane ste štatutár a budete musieť 

tie faktúry zaplatiť, tak že realizovali sa takéto objednávky, ktoré sú verejne dostupné, ktoré sme 
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si vytiahli, za 20,00 € sa nakúpili ochranné pracovné prostriedky, za 400 EUR sa realizoval odvoz 

a likvidácia odpadu, za 360 EUR za naloženie odpadu, za 600 € zhrnutie bahna, za 3.400 EUR 

monitoring kanalizačného vedenia a prečistenie kanalizácie. Suma sumárov 4.780 EUR, ktorú 

bude musieť úrad uhradiť. Tu vôbec nie sú zahrnuté finančné prostriedky, ktoré sú v podstate časť 

- nafta, benzín, peniaze, ktoré  v podstate trávili naši zamestnanci s našimi dopravnými 

prostriedkami. Toto sú spendingové náklady, ktoré budeme musieť cudzím firmám uhradiť. 

Dosiahli sme vyčistenie cudzieho objektu, obrovský PR, samozrejme dnes úplne náhodou vyšiel 

článok dobre načasované, PR jedného človeka, jedného človeka, ktorému vôbec nezáleží na tom, 

že či výsledok jeho práce a prostriedky mestskej časti sú vynaložené účelne alebo nie. Dnes začalo 

pršať, ja sa tam pôjdem pozrieť, odfotím a prídem s tými istými novinármi o týždeň a budem sa 

pýtať, ako sa to rieši ďalej. Ale fotečky už sú, článok už dnes vyšiel. Čiže, týmito prácami sa 

odstránil následok, nie však príčina, takže vôbec tá situácia sa nevyriešila, podjazd je naďalej 

uzatvorený pre motorové vozidlá a tak skoro ani otvorený nebude.  Dokonca tam chýbajú aj 

poklopy na kanalizácii, takže, ak tam niekto pôjde koledujeme si o problém.  Mestská časť juh 

mala urgovať kompetentných na meste, môj názor. Tak, ako sme to riešili cca 2 roky naspäť, keď 

nám tuná za rohom skoro spadol múr. Áno, trvalo to možno trištvrte roka, kým daný múr mesto 

dalo zbúrať, ale postupovalo sa koncepčne a riešil to mesto na jeho náklady so všetkým, s 

posudkom,  s výrubom stromov, aj s uvedeným terénu do takého stavu ako to je. Čiže ja, pokiaľ 

viem aj v minulosti ten podjazd bol vyťahovaný viackrát a a dostal sa do takého istého stavu ako 

to teraz začal riešiť pán zástupca starostu na vlastné tričko, ale za peniaze mestskej časti. Čiže, 

moja otázka je, ako to chceme dlho ešte akceptovať, že si pán zástupca starostu robí zo 

zamestnancov a z úradu dobrý deň, dáva príkazy, niekedy aj poza chrbát pani starostky. Takže, ako 

chceme riešiť ďalej, vidím, že pán Knap je pripravený, predpokladám, že mi odpovie, ako chceme 

riešiť ďalej tento podjazd, kto ho z akých finančných prostriedkov bude riešiť, či my ako mestská 

časť, aká je naša predstava, lebo do niečoho keď idem horúcou ihlou, horúcou hlavou, tak, musím 

vedieť, ako budem postupovať ďalej, takže sa pýtam, čo je dohodnuté na meste, kedy to začne kto 

riešiť a v akom horizonte dnes to vidíme, že sme to museli tak rýchlo odčerpať, že tento podjazd 

bude vyčerpaný, sprevádzkovaná čerpacia technika a sprístupnený verejnosti. Chcem vedieť dnes 

aj do zápisu, aké sú termíny, a čo je dohodnuté. Vôbec sa nečudujem, že je z toho nervózne aj 

mesto, pretože toto bola pirátska akcia jedného poslanca, mestského poslanca aj miestneho. 

Každopádne 5.000 EUR vôbec nie je málo na to, aby boli takýmto spôsobom vyhodené peniaze 

mestskej časti. Takže, ak mi nebude dostatočne zodpovedané ako postupujeme ďalej, u koho si 

uplatníme tieto náklady, kto nám ich refunduje, tak ja budem požadovať verejne od pána zástupcu 

starostu, aby zo svojho platu zástupcu starostu tieto náklady uhradil a budem touto témou sa držať 

ďalšie tri roky až do volieb. To hovorím teraz. Ak tento podjazd bude sfunkčnený na náklady mesta, 

to bude jediné úspešné dielo, ale bude to na náklady mesta. My na to nemáme kompetenciu, ani 

rozpočet. Takže, pani starostka zhrniem to. Tento návrh uznesenia má chrániť vás a ak pochopíte, 

že pán zástupca starostu je nebezpečný v týchto veciach finančných, lebo vy ste štatutár, tak nám 

v konečnom dôsledku poďakujte. Keď nepochopíte a naďalej sa tu budú robiť akcie za peniaze 

mestskej časti, tak sa nebudeme na to prizerať a ďalej tieto percentá zoškrtáme tak, že sa tu budeme 
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schádzať každý týždeň na mimoriadnom zastupiteľstve a o každej akcii budeme chcieť vedieť 

vopred. Takže, poprosím, vysporiadajte si to s pánom zástupcom starostu tak, aby sa tu riešili veci 

vopred dohodnuté, ktoré majú hlavu a pätu a ktoré ak začneme, mali by sme vedieť, aký máme 

plán, kde sa chceme dostať. Zatiaľ toľko, budem odpovedať prípadne na otázky, ktoré budú mne 

osobne položené predpokladám pánom Knapom. Ďakujem zatiaľ.“ 

starostka: "Tu by som chcela podotknúť, že táto akcia bola hlavne organizovaná pre verejný 

záujem, lebo daný podchod bol v havarijnom stave a keby v najbližších dňoch sa niečo stalo a ja 

by som túto akciu odmietla, mohlo byť na mňa, že starostka sa tomu nevenovala. Takže, je to 

dvojsečná zbraň prečo áno a prečo nie. Mestská časť je v dobrej finančnej kondícii, získali sme 

240.000 EUR od mesta Košice na prestrešenie, 808 000 € za Ukrajinu, takže možno aj z toho 

dôvodu, že sme chceli urobiť niečo navyše, nie že niečo, ale proste, aby tá havarijná situácia tam 

nebola. Hocikedy most môže spadnúť na základe toho, že bol dlhé roky podmývaný. Podľa mojich 

informácií táto problematika sa rieši od roku 2012, keby prvá interpelácia bola pánom bývalým 

starostom doktorom Hlinkom podaná na meste Košice. Prešlo 11 rokov od zaplavenia podchodu, 

tak aspoň to málo, čo sme urobili, tak sme urobili, aby sme predišli havarijnej, aby sme predišli 

tragédii. Ja si myslím, že ľudský život má oveľa vyššiu hodnotu ako 5.000 EUR, ktoré boli do tejto 

akcii investované. A aký bude ďalší postup, mám nasledovne dohodnuté stretnutie s pánom 

primátorom. Má sa robiť aj električková trať. Tak ja pevne verím, že v najbližšom polroku bude 

nejaké to stavebné povolenie a na základe toho bude aj ten podchod urobený. Nech sa páči pán 

poslanec Tobák s faktickou.“  

p. Tobák, poslanec MZ: "Ďakujem pekne za slovo, ja neviem, či si tu uvedomujeme všetci, to 

nebol život ohrozujúci havarijný stav, to je stav, ktorý tu pretrval x rokov.  Neviem, či si 

uvedomujeme, ale v podstate vy nemáte oprávnenie míňať peniaze na to, čo nemáte v kompetencii 

a nemáte v majetku. Keby tu teraz prišiel Najvyšší kontrolný úrad a otvorí na to kontrolu, tak ste 

neoprávnene použili zdroje mestskej časti. To Vám môže potvrdiť aj pán Zahoranský.  Nejdem 

úplne do detailov, ale teda môže sa potom vyjadriť.  Čiže, v podstate my tu riešime x krát situáciu, 

že máme tu schody na Turgenevovej, ktoré potrebujú opraviť za 1.000 EUR a nemôžme do toho 

investovať, lebo proste nie je to majetok mestskej časti. Proste x vecí sa tu nerobí, lebo nemáme to 

v majetku. Riešili sme po návšteve športovo zábavného areálu, že peniaze, ktoré momentálne 

máme, môžeme použiť na to, že požiadame mesto Košice o dočasnú ako keby správu ich majetku, 

zainvestujeme, opravíme, vrátime im to naspäť do správy. Toto by bol postup, ktorý by mal byť už 

normálne proste de iure v poriadku, ale my sme to neurobili vôbec takto pri tejto situácii a mohli 

sme to, lebo ten podchod ako 11 rokov čakal. Čiže, ak sme to chceli riešiť, tak sme to mali riešiť o 

debate, takto ako sme sa bavili a úplne vôbec by nebola táto debata. Tak, ako kolega spomínal, je 

to proste pre vylepšenie fungovania našich vzťahov vôbec na mestskej časti, aby sa takéto veci a 

chyby nerobili zbytočne. Ďakujem pekne." 

starostka: "Ďakujem, nech sa páči s faktickou pán poslanec Blanár." 
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p. Blanár, poslanec MZ: "Reagujem na Vás  pani starostka s faktickou s tým, že naozaj, ak je tu 

havarijný stav 11 rokov, tak sa pýtam, prečo sme to riešili teraz. A nie je to majetok mestskej časti. 

Prečo ste to neriešili ako pán Hlinka predtým interpeláciou ako mestský poslanec na meste.  Mali 

by ste vy určité aliby, že riešite veci, ale nestoja peniaze. Ja sa opýtam, ktorý cent, ktoré euro z 

týchto takmer 5.000 EUR tam je trvácne ukotvené a bude to vidieť aj o mesiac. Bahno, voda, ryby, 

všetko to príde naspäť, tak ako to prišlo teraz, keď sa to roky neriešilo, čiže riešenie nejakej 

havarijnej mimoriadnej situácie, ktorá trvá 11 rokov, tak sa pýtam, prečo neriešime aj podchod na 

Južnej triede električková zastávka Stará nemocnica. To isté.  Vieme čo je v tom podchode ?  Nie 

je  tam náhodou voda ? Tvárime sa, že to neexistuje. Je to v našom katastri 300 m od mestskej 

časti, prečo to neriešime aj daný podchod? Takže nie je dvojaký meter len preto, že si niekto zmyslí, 

že tu ide vyrábať si PR.  Takže faktická poznámka je, pani starostka, neriešime havarijnú situáciu 

týmto spôsobom. Majetok, ktorý nie je náš. Sú aj iné kultivované spôsoby. Ja si myslím, že dnes s 

odstupom času dvoch týždňov všetci vieme, že to bola chyba, ale treba to priznať. Ja viem, že to 

p. Knap neprizná. Ale je to jeho akcia. To nie je akcia  mestskej časti. Mestská časť do tohto bola 

vtiahnutá."  

starostka: "Nech sa páči, nasleduje pán poslanec Knap.“  

p. Knap, poslanec MZ: " Ja prekvapím pána poslanca Blanára, ja si chybu priznávam. Dúfam, že 

je spokojný, priznávam si to, že ďalšie auto už nespadne do vody. Aj to, že za minulú zimu z odtiaľ    

ťahali 6 áut, lebo tam bola ľadová plocha. To znamená, dostali sa do toho. Nie je to moja privátna 

akcia, ani PR v žiadnom prípade, určite máme iné starosti mestskej časti a chránim majetok a 

financie mestskej časti Košice-Juh, preto verejne vyhlasujem, že som viac ako 90 % prostriedkov 

použil z vlastných zdrojov na odčerpanie. Môžete sa usmievať pán poslanec a tie akcie, ktoré sme 

robili pri odčerpaní a ako vy hovoríte pri výlove rýb, keby ste dočítali ten článok, ktorý vyšiel bolo 

dobrovoľníckym hasičským zborom, kde sa neuhrádzali peniaze mestskou časťou ani slovenský 

rybársky zväz sa neplatil. Všetky náklady, ktoré vznikli som uhradil. To, čo bolo možné po 

konzultácii v rámci verejného záujmu už išlo, lebo odčerpanie bahna a to, aby sme sa dostali do 

šácht, to už nemôžme robiť mimo toho.  A kvôli čomu sme to robili ? Kvôli bezpečnosti občanov, 

pretože statik nie je potápač.  Keď statik má zhodnotiť, či spadne tento most, sú tam električkové 

trate, je tam štvorprúdovka, tak musí robiť v suchom prostredí.  My to už nebudeme platiť, pretože 

nie, ako ste  správne povedal, že nie je to náš majetok. Boli sme veľmi opatrní pri tomto podnete, 

ktorý tam bol, aby sme to začali riešiť. V spolupráci bolo oslovené mesto Košice, Okresný úrad, 

národná diaľničná spoločnosť aj Ministerstvo hospodárstva. Všetkých, ktorých sa to týka. Máme 

k tomu aj písomné vyjadrenie Ministerstva hospodárstva, že tento majetok po bývalom VSS nebol 

vysporiadaný. Ale vo verejnom záujme, aby nedošlo ku poškodeniu zdravia a majetku obyvateľov, 

keďže došlo, keďže tie autá skončili buď vo vode alebo v ľadovej vode, tým že je podozrenie na 

statickú poruchu mostnej štruktúry a praská tam aj asfalt, aj časť pri električkovej trati, tak keďže 

je to v tejto mestskej časti, my sa na to nemôžeme dívať, že sa nás to netýka. Je to mestskej časti 

Košice-Juh a urobili sme len základné potrebné úkony, v tej výške, ktorú ste uviedli 5.000 EUR 

ale bolo to podstatne finančne náročnejšie, ale to už sa netýkalo mestskej časti juh. Ani to nebude 
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ďalej uhrádzať. Tie veci sú už uhradené. Ako ste spomenuli, nie z platu, lebo zástupca starostu 

nepoberá plat, ale z odmeny bolo to uhradené, takže môžete pokojne spať. Neviem, čo k tomu ďalej 

povedať, keď niekto urobí dobrú vec v rámci mestskej časti a nebudem vyťahovať z histórie, čo 

všetko my tu vyťahujeme a čo nás čakalo za posledný trištvrte rok a v akom stave ? Viete o tom, 

že nám zateká strecha na troch miestach na miestnom úrade ? A je to viac ako 10 rokov. Do troch 

kancelárií ? Vieme, čo nás čaká, preto sme nemíňali peniaze mestskej časti len sme išli za cieľom 

zistiť, ale statik ako potápač vám do vody nevojde. A bude to musieť riešiť mesto Košice, Okresný 

úrad, Ministerstvo hospodárstva a vodárenská spoločnosť, MHDH, toto všetko sa ešte len 

pripravuje. Má to byť pod gesciou Okresného úradu, kde aj sám prednosta Okresného úradu 

potvrdil, že takéto stretnutie sa uskutoční, pretože my, ako Mestská časť ani nemôžme investovať 

do cudzieho majetku.  S tým plne súhlasím, urobili sme základné potrebné kroky, aby sa proces 

mohol vôbec spustiť, lebo nikto sa toho nechcel ani dotknúť.  Len to by ste sa museli niekedy aj 

opýtať. Nevidím v tom absolútne žiadne pochybenie, ak sa urobí dobrý krok a ďalšie auto nám 

neskončí vo vode a poukážeme na to vopred. Keby sa prepadla štvorprúdovka alebo električková 

trať, bolo by to lepšie ? Keby sa poukázalo, že Mestská časť napriek tomu, že dostala dopyt niečo 

s tým robiť, bolo by to lepšie z Vášho pohľadu ? Riešiť to po tragédii ? No neviem, kam smerujete 

tie otázky, či šetríme ? Videli ste na obstarávaní, že šetríme. Auto zo 60. 000 na 37. 000, napríklad. 

Tlačiareň z 5.000 na 3.200 alebo 3.300 EUR.  Každé euro sa šetrí. Ale keď príde dopyt zo strany 

občanov alebo spoločnosti, že 11 rokov sa nerieši tento problém a majú podozrenie na to, že môže 

dôjsť ku  tragédií, tak sme to začali riešiť ale len do výšky našich možností, v rámci verejného 

záujmu. Nič sa neprekročilo. Ďakujem."  

starostka: "Tu by som si chcela opýtať, prečo sa daný podchod pri katastri neriešil minulé volebné 

obdobie v našej mestskej časti takýmto spôsobom, to je hodená otázka do pléna. Prečo táto téma 

nebola, napr. na miestnom zastupiteľstve otvorená. Nech sa páči s faktickou pán poslanec Sušila."  

p. Sušila, poslanec MZ: "Postupne zareagujem na pár veci, ktoré povedal pán zástupca. Začnem 

od konca, keď sa hovorilo, znovu sa spomenulo auto. Áno, ušetrili sa peniaze, ale nehovorme to  

zrazu z iného pohľadu, pretože pôvodná cena na obstaranie auta, už keď sa o tom bavíme, už 

nechcem o tom rozprávať celé zastupiteľstvo bola 40 000, nakoniec sme navrhli 45 alebo 50 s 

poznámkou, keď sme boli na komisii, resp. na miestnej rade alebo neviem, kde som to presne 

povedal, dajme tam vatu, dajme tam rezervu, lebo dáme tam, 39 bola dokonca navrhovaná cena, 

vyhrá niekto s 39 500 musíme to celé zopakovať kvôli 500 EUR, dajme tam rezervu,  súťažíme, 

súhlasíme asi všetci, že vyhráva najnižšia cena s danými parametrami, takže, áno, šetria sa peniaze, 

ale nerozprávajme, že zo 62 na 37, keď všetci sme vedeli, že je to nafúknuté o nejakú vatu.  Keď 

si povedal pán zástupca, že 90 % nákladov sa uhradilo a ostalo tam 10 percent tých 4000 a nejaké 

drobné, tak potom mi vychádza, že to celé stálo nejakých záhadných 40.000 EUR asi a nechám tú 

matematiku tam, lebo môže to byť aj mýlka z tvojej strany.  Keď si hovoril, že boli tam havarijné 

situácie, že tam padali autá, že tam bola ľadová doska alebo niečo, to nie je náš problém, je to 

problém KDI. Pretože, keď sa 11 rokov vie o havarijnom stave, tak krajský dopravný inšpektorát 

mal zabezpečiť v spolupráci s mestom, nie s mestskou časťou, ale s mestom zabezpečiť podchod 
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tak, aby tam tie autá nemali vojsť. A keď tam ten opitý vodič príde, tak  nech si zaplatí odťahovku. 

A to isté sa týka aj peších. Pretože žiadny normálny človek, ktorý nie je pod vplyvom akýkoľvek 

omamných látok alebo alkoholu tam nepôjde si zaplávať alebo vyloviť rybku. A po tretie, keď sme 

odčerpali tú vodu, my sme vôbec neposunuli stav do takého, do takej roviny, že teraz tam pôjde 

statik. Dneska nám naprší a bude tam polovica z tej celej vody alebo tretina a zase bude musieť 

niekto prísť a to odčerpať a potom o 2 týždne nám znovu naprší alebo pomaly nasneží a znovu. 

Lebo žiadny statik nie je zavesený na klinci v predsieni a idem o polhodinu urobiť, a neurobí to za 

2 hodiny. Žiadny statik. A čo sa týka toho, že sme mali havarijný stav a niečo by sa stalo atď., atď.  

a kto by niesol zodpovednosť,?  No tu je krásna paralela, niekto tu povedal z poslancov o schodoch 

na Turgenevke. Pôjdem, zlomím si tam nohu, koho pôjdem žalovať za úraz ? No určite nie mestskú 

časť, ale mesto, lebo tomu to patrí, je to len v katastri tejto mestskej časti. A keď my sa budeme 

tváriť, že nemáme na opravu týchto schodov, no tak sa rovnako interpelačne tvárme aj s týmto 

podchodom, aj so všetkým ostatným. Stojí 4.000 EUR to aj dvojročné nájomné pre OZ, kde sme 

počuli z Tvojich úst, že musíme sa tváriť komerčne a musíme to dať za najvyššie nájomné. Tak 

kopec rodičov s tými deťmi za nižšie nájomné nám bude vďačných, keď za tieto peniaze necelých 

5.000 EUR im odpustíme aj to znížené nájomné alebo to vrazíme do SRC, kde tiež bola 

problémová strecha, kde treba riešiť tepelné čerpadlo atď., aby sme udržali normálne ceny aj pre 

bazén aj pre ostatné služby, ktoré tam dávame. Toto nie je v našej kompetencii a poďme potom 

riešiť 2. 3. 4. podchod, zástavky, poďme opravovať cesty, však je to v našom katastri. Máme 

peniaze,  tak to poďme riešiť. Aj tieto diery na streche. Chápem, ideme do veľkého projektu, keď 

nám vyjde zateplenie tejto budovy s nulovou spoluúčasťou k tomu sa dostaneme. Super. 

Zahlasujeme aj za zvýšené peniaze za projektovú dokumentáciu, lebo to niečo prinesie do 

budúcnosti, ale nie to, že vylovím, urobím z toho PR po celom meste aj v  RTVS a o týždeň mi to 

tam naprší, príde nejaká smršť, príde prietrž mračien a mám tam znovu polovicu tej vody a znovu 

statik neurobí ani mäkké f.  Je to krátkozraké, prepáč Vilo, ale je to krátkozraké. Toto sa musí riešiť 

tak koncepčne, že keď to raz vyčerpám, tak už sa tam musí okamžite nastúpiť a nie čakať, že o 2 

dni príde dážď a zrazu "hat."  Toľko z mojej strany." 

starostka: Nech sa páči s faktickou pán poslanec Tobák."  

p. Tobák, poslanec MZ: "Ďakujem pekne, reagujem na pána zástupcu starostu s faktickou, takže, 

kto dal prosím podnet na túto havarijnú situáciu ? By som poprosil zaslať mailom nejakú 

komunikáciu, že od koho bol ten podnet. Ďalej som sa chcel opýtať, že či sú nejaké doklady na 

40.000 EUR, alebo sa to platilo len tak z vačku, takže to by som chcel vidieť ako sú to tie doklady 

vystavené na vaše meno, na tvoje meno Vilo pardon, nepýtame sa na 40 000, ale zaujíma nás, kto 

zaplatí tých 5.000 EUR, lebo 40 000 neplatila Mestská časť a ani to neboli na ňu vystavené faktúry. 

Boli vystavené faktúry na 5000 € skoro a nás zaujíma, kto zaplatí tých 5000 a z čoho, keďže 

mestská časť na to nemá v podstate kompetenciu a nemá ani zákonnú cestu na to, ako by to 

uhrádzala, vôbec to nemala ani objednať. Druhá vec nadväzujem na to, čo povedal Rado, ten 

statický posudok ako po prvé, či už akože začal statik práce, či už máme nejaký posudok, kto ho 
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objednal opäť, lebo to sú ďalšie peniaze na tých 5000, že či si objednal Ty sám na svoje náklady 

alebo mestská časť zase a že kto to bude tým pádom platiť. takže 4 otázky. Ďakujem."  

starostka: "Nech sa páči s faktickou pán poslanec Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Taktiež reagujem na p. poslanca Knapa. Rezalo mi naozaj uši tie 

klamstvá, ktoré tu boli povedané, čo sme touto akciou dosiahli, čo ? Opravili sme ?  Niečo sme 

opravili ? Zahatali  sme ? Už nehrozí spadnutie mosta ? Dnes už nehrozí ? Dnes už most nespadne 

? Máme vyťahanú vodu, už je tam statik ? Už sa to robí alebo počkáme ešte týždeň – dva ? Dnes 

už prší, do mesiaca je tam voda. Aký máme plán B, čo ideme robiť ďalej ? Tieto demagogické 

slová, ktoré som tu počul, že my sme boli požiadaní, lebo havarijná situácia. Čo sme odstránili ? 

5000 sme vyhodili, čo sme odstránili ? Akú štúdiu, akú správu, aký posudok máme dnes ? Je tam 

voda vyčerpaná, vyčistená. Ak tam vojde človek a spadne do odkrytého kanálu, ktorý tam teraz je 

alebo vojde auto, utrhne tam nápravu, kto bude niesť zodpovednosť ? Pýtam sa úplne jednoduché 

otázky, očakávam odpovede. Aký máme plán ? Kto to ide, ak my neobjednávame statika, kedy 

príde statik ? Kto ho objedná ? Kedy tam bude ? Keď tam nepríde do dvoch týždňov, bude tam 

voda presne taká istá ako tá, ktorú sme odčerpali. Jednoduché otázky, očakávam odpovede.  Aby 

všetkým bolo jasné, keď sa pustím do takejto akcie a si zistím, že odčerpaním vody  nič nevyriešim.  

Pretože daný podchod je pod úrovňou kanalizácie v danej lokalite a v minulosti odčerpávanie vody 

zabezpečovala čerpacia technika. Verejne známe veci v dezolátnom stave, ktorá tam je, tak aký 

mám plán B, že to idem čistiť na náklady mestskej časti ? Neviem, kedy príde statik, kto to kedy 

začne opravovať, ale ja idem loviť ryby, nech to všetci vedia, celé mesto, že mestská časť ide 

zachraňovať kritickú situáciu, situáciu, ktorá už trvá 11 rokov. Čiže sa pýtam, kedy príde statik, 

kto ho objednal, kto ho bude platiť  a aký bol plán ? Tá čerpacia technika je dávno po zenite 

životnosti. Ak aj dnes, niekto, statik vyhodnotí, že situácia je bezpečná, len treba odčerpávať vodu, 

tak na to treba projektovú dokumentáciu o - zakúpiť čerpaciu techniku, osadiť, dať ju niekomu do 

správy, starať sa o ňu, určiť miesto pripojenia. Odkiaľ to bude napájané ?  Budeme kradnúť 

elektrinu z električkových tratí alebo z osvetlenia alebo napojíme sa? Zriadime si my tam bod 

napojenia ? Ako mestská časť juh, aký máme plán ? Čo s tým ideme robiť ? To, že sme poukázali 

to je fajn, ale poukázať aj cez médiá sme mohli, ale zadarmo. Nie za 5000 € ! Takže príde čas, kedy 

budem sa pýtať, kedy nebude na občianske združenia, keď nebude taká hojnosť ako je toho roku, 

že tých 5 000, kedy p. Knap naspäť vráti do rozpočtu mestskej časti zo svojich odmien. Pretože 

chcem len upozorniť na to, že máme v SRC občianske združenia, a zase len zacitujem k bodu 4 zo 

zápisnice číslo 5 z rokovania konaného 30. 5., keď sme ešte nemali finančné zdroje na mestskej 

časti a určite by 5000 bolo podstatne viac nás zabolelo ako dnes, tak sme sa tvárili, že nás 5000 ide 

položiť, takže osobitným zreteľom sme naklonení tomu, aby občianske združenie získavali takéto 

priestory za takúto cenu, ale len v tom prípade, že na to máme. My si musíme uvedomiť tento stav. 

Citujem pána Knapa z tejto zápisnice lebo ekonomicky je to udržateľné maximálne len do konca 

roka, aby ste vedeli, takže my nemáme financie na to, aby sme pomáhalo občianskym združeniam, 

ale máme na to, aby sme lovili ryby a robili si tu PR. Takže ešte raz sa opýtam, ktorý cent z tých 

4.700 EUR tam ostane natrvalo ako investične a zabráni kolabovaniu tejto mostnej konštrukcie. 
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Poprosím odpoveď. Inak sú to neekonomicky, neúčelne vyhodené finančné zdroje mestskej časti." 

starostka: "Nech sa páči s faktickou pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják, poslanec MZ: "Vážení kolegovia, vážení hostia. Mesto Košice, Okresný úrad, 

Košický samosprávny kraj 12 rokov sa na túto povodeň len tak to pozerá. Ja chápem kolegov 

poslancov, aby sme tu naozaj o tomto bode ešte nehovorili hodinu. Chápem, čo chcú počuť, aby sa 

pri takýchto situáciách otvoril nejaký okrúhly stôl, dohodlo sa, čo sa ide urobiť. Asi takto, keď to 

správne chápem. Ale ja si myslím, že už koľko okrúhlych stolov sa v tomto meste urobilo aj, čo sa 

týka napr. osád. Mali sme tu v marci splnomocnenkyňu vlády pre rómske menšiny a dodnes sa ani 

neozvali, ani osady sa neriešia, takže ja musím povedať, že ak táto akcia povedzme, nazvime ju 

pána Knapa  privedie mesto Košice k tomu, aj ostatné orgány, vrátane Ministerstva hospodárstva, 

Okresného úradu, že sa táto situácia vyrieši, tak určite budeme všetci spokojní a ak po tejto akcii, 

ktorá nás naozaj stála 5.000 EUR, ktoré ako povedal p. Tobák,  ste tu na to, aby sa to všetko 

kontrolovalo. Tak, ak teraz sa mesto rozprúdi a to nechá naspäť zaplaviť, tak ja mám na to taký 

názor, že posledný nech zhasne v tomto meste. Ďakujem." 

starostka:" Ďakujem pán poslanec, nasleduje s faktickou pán poslanec Knap.  Poprosím pána 

poslanca, aby sa prihlásil do diskusie.  Nech sa páči pán poslanec Hlinka."  

p. Hlinka, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo pani starostka, ja by som doplnil k tomu bodu s tým 

podchodom, že máme v mestskej časti aj ďalší podchod na Južnej triede v husto obývanej oblasti, 

že či sa plánuje aj tento podchod nejak možno otvoriť, nahliadnuť. Či tam nečaká podobný 

problém, pripadne či to napadlo, aj tam sa pozrieť a preskúmať, aký je stav tam."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči pani poslankyňa Ivančová."  

p. Ivančová, poslankyňa MZ: "Ďakujem pekne za slovo. Kolegovia hovorili vlastne moje 

stanovisko, či sa týka o.z. Ja som zostala nemilo prekvapená, že dostali sme také peniaze na 

Ukrajinu, ideme ich teraz takto rozhadzovať a ani slovom nebolo povedané, že super, tak máme 

4500 €,  tak ich dajme tam, kde to potrebujeme. Napr. do toho SRC. Hovorili sme, že oni si musia 

platiť nejaké služby navyše, míňať peniaze na bazén a neviem čo, budeme to kontrolovať, či to 

spĺňa, nespĺňa a zrazu len tak hodíme 4.500 EUR len tak hore komínom a pritom pri nich sme sa 

tvárili, že naozaj, že nemáme peniaze vôbec na nič a teraz zrazu keď peniaze máme, prečo ich 

nedáme tam ? Prečo  ich nedáme ako tu niekto hovoril na opravu SRC ? Prečo neurobíme niečo, 

čo nás páli teraz. Toto nás nepálilo  a my, ako právnici vieme, že keď je niečo v zákone napísané, 

že to nie je v našej kompetencii, tak to v našej kompetencii nie je. A síce je to verejný záujem, ale 

nás to nehasilo, my nie sme tí , ktorí máme prísť  a dobrovoľne niečo robiť, keď nemusíme. A keď 

tie peniaze vieme využiť niekde inde pre nás, to čo je v našej kompetencii, tak to tak urobme. 

Ďakujem pekne." 

starostka: "Ja si myslím, že koľko ľudí, toľko chutí. Niekto by rád investoval do športovo 

zábavného areálu, niekto do spoločensko-relaxačného centra, niekto rád využije  financie pre 

verejný záujem, podchod pri katastri, chodníky, (p. Ivančová, mimo mikrofón)....pokračujem ďalej, 
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chodníky, detské ihriská, zábradlia, osvetlenie. V našej mestskej časti je čo robiť, hoci nie všetko 

patrí nám, ale mali by sme to robiť pre občanov. Nasleduje pán poslanec Tobák."  

p. Tobák, poslanec MZ: " Ďakujem pekne, ja by som navrhol ukončiť diskusiu, poďme o tom 

hlasovať a potom hlasovať  o bode 5 A. Ďakujem pekne."  

starostka:" S tým, že dobehne diskusia ? Tak sa dohodneme, aby dobehla diskusia. (p. Tobák, 

mimo mikrofón) Nech sa páči pán poslanec Knap. (p. Blanár mimo mikrofón) Aha, tak poprosím 

procedurálny návrh, že diskusia bude ukončená po dobehnutí dvoch prihlásených. Nech sa páči 

hlasujte. (p. Tobák a p. Knap bez mikrofónu) Sme v demokratickom štáte, tak ja by som bola rada, 

keby sa každý jeden, ktorý má záujem vyjadril a myslím si, že ešte čas diskusie nie je dlhý. Takže 

hlasujeme o procedurálnom návrhu - ukončenie diskusie po dobehnutí dvoch príspevkov, 

nech sa páči hlasujte."  

Číslo hlasovania: 9 

Číslo bodu: 5.a 

Doplnený bod návrh na úpravu rozpočtu – a 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: „Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh bol prijatý.  

p. Knap, poslanec MZ:" Zareagujem len krátko, bolo to robené vo verejnom záujme, odčerpanie 

vody aj  ďalšie finančné náklady opakujem, som zaplatil z vlastných finančných prostriedkov. 

Statický posudok ešte nie je vypracovaný, pretože ani si ho ako mestská časť nemôžme uplatniť, 

bolo by to míňanie peňazí, bude to robiť nástupca, ktorý prevezme tento podchod. Má ho určiť 

okresný úrad. A keď je tá cesta, ktorá má tam byť na konci, ktorú spomínal pán poslanec Blanár, 

to určí Okresný úrad a Ministerstvo hospodárstva, tak že mi tú cestu na konci vidíme. Ešte nejaká 

otázka ? Budem jednou vetou odpovedať. A tieto peniaze si budeme potom uplatňovať refundáciou 

u štátu, takže trvá to 18 mesiacov ten proces, mám to overené na okresnom úrade.  V plnej výške. 

No samozrejme, nejdeme sa do niečoho pustiť bezhlavo, kým to  nemáme odkonzultované so 

štátnymi inštitúciami. Ďakujem."  

starostka: " Nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Takže v krátkosti by som to chcel uzavrieť. Dnešnou touto témou chcem 

len poukázať na to, že 9 poslancov tu je na to, aby chodilo na úrad a pracovalo tak, ako sa od nich 

vyžaduje. Čiže sme tu na to, aby sme spoločne riešili problémy. Verím, že sme si teraz touto akciou 

nepodarenou odniesli z tejto akcie nejaké ponaučenie a jednoducho, že ak niekoho napadne takáto 

skvelá myšlienka a ide zachraňovať svet z financií  mestskej časti, tak najprv si to preberieme, 

vykomunikujeme, určíme postup a povieme áno/nie. Týmto by som to chcel uzavrieť, nechcem 

ďalej rozťahovať diskusiu. Verím, že sme sa ponaučili všetci z toho. Ďakujem." starostka:" 

Ďakujem pekne, tu by som chcela podotknúť a zaviazať predsedov dvoch poslaneckých klubov, 

aby viacej spolu komunikovali o problémoch našej mestskej časti. Ďakujem, poprosím návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu."  
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Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje zmenu uznesenia číslo 43 z 5. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice juh konaného dňa 30. mája 2023 v písmene b) poveruje v poslednej odrážke tak, že 

mení možnosť aktualizovať programový rozpočet starostke mestskej časti Košice-juh o 

nevyhnutné zmeny v priebehu rozpočtového roka rozpočtovými opatreniami v časti bežného 

rozpočtu z výšky 10 % na 5 % a v časti kapitálového rozpočtu z výšky dve percentá na jedno 

percento schváleného rozpočtu a to s účinnosťou od 1. októbra 2023."  

Číslo hlasovania: 10 

Číslo bodu: 5A 

Doplnený bod Návrh na úpravu rozpočtu 

Za: 7 poslancov, proti: 3, zdržal sa hlasovania: 1 

 

starostka:" Nech sa páči, hlasujte." Za 7, proti 3, zdržalo sa 1, konštatujem, že tento návrh prijatý 

bol.“ 

K bodu 6: Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh k 

30. 6. 2023. 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „V poradí 6. bodom rokovania je Monitorovacia správa Programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice-Juh k 30. 6. 2023. Monitorovacia správa je spracovaná v zmysle § 12 zákona 

č. 583/2004 Zb. zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Pozostáva z dvoch časti 

– z finančného plnenia a programového plnenia rozpočtu mestskej časti. Rozpočet mestskej časti 

bol schválený uznesením miestneho zastupiteľstva číslo 43 zo dňa 30. 5. 2023 a následne upravený 

zmenou rozpočtu schválenom starostkou k 30. 6. 2023. Všetky komisie tento materiál odporučili 

bez pripomienok predložiť na prerokovanie na najbližšie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-juh. Nech sa páči otváram k tomuto bodu rozpravu. Pani kontrolórka sa hlási 

do rozpravy. Nech sa páči."  

kontrolórka: "Ďakujem za slovo,  ja by som chcela zo svojej pozície povedať aspoň takto slovne 

stanovisko  k monitorovacej správe a to je to, že monitorovacia správa je skutkovo a právne 

správna. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pani kontrolórka. Pokiaľ sa do rozpravy nikto nehlási uzatváram 

rozpravu a poprosím prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie. Nech sa páči.“  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Monitorovaciu správu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-

juh k 30. júnu 2023."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."  
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Číslo hlasovania: 11 

Číslo bodu: 6. 

Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh k 30. 6. 2023 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: „Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento bod bol prijatý. 

K bodu č. 7 Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 

2023 

______________________________________________________________________________

starostka: „Vážené poslankyne, vážení poslanci, bodom číslo 7 dnešného rokovania je návrh na 

úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh v roku 2023. Tu by som chcela poprosiť 

vedúceho ekonomického oddelenia pána Ing. Zahoranského, aby nám prišiel k tomuto bodu viac 

vysvetliť.  Všetky komisie odporúčali tento materiál bez pripomienok predložiť na schválenie na 

najbližšie zastupiteľstvo. Nech sa páči pán inžinier.“  

starostka: "A ešte by som chcela podotknúť, že miestna rada mestskej časti  neprijala navrhované 

uznesenie z dôvodu, že materiál bol predložený na rokovanie miestnej rady iba v deň pred jej 

rokovaním a členovia rady nemali dostatok času na jeho naštudovanie.“ 

Zahoranský, ved OEaM: „Ďakujem za slovo, možno by som začal od konca ako pani starostka 

povedala, že z hľadiska časovej tiesne sme jednotlivé podklady neboli schopní spracovať do 

komplexného materiálu iba deň pred rokovaním miestnej rady, čiže z toho dôvodu členovia rady 

neprijali uznesenie. Bolo dohodnuté, že tento materiál bude poslaný predsedom poslaneckých 

klubov mailom, čo sa aj stalo, so žiadosťou v mene pani starostky, aby sa tento materiál v 

poslaneckých kluboch prerokoval  s tým, že ak teda bude záujem zo strany poslaneckých klubov, 

tak ja, ako vedúci oddelenia ekonomického a majetkového, poprípade moji kolegovia sú plne k 

dispozícii, aby sme zodpovedali vaše otázky. Stretnutí sme sa v podstate zúčastnili, čiže materiál 

bol naozaj z každej strany, každý jeden bod z toho materiálu bol prerokovaný, následne išiel 

materiál do všetkých komisií. Tu zdôrazním to, že každá jedna komisia prijala uznesenie, že bez 

pripomienok odporúča tento materiál schváliť. Už toľko krát bolo o tomto materiály hovorené, že 

ani nemám, čo viac dodať. Skôr, keby ešte predsa len z vašej strany boli nejaké otázky, tak nech 

sa páči pýtajte sa, ak budeme vedieť, tak ja alebo kolegovia radi zodpovieme.“   

starostka: "Ďakujem pán inžinier. Ešte tam  bol jeden pozmeňujúci návrh, buďte taký dobrý k 

tomu sa vyjadriť, resp. možno by sme si dali 5 minútovú prestávku. Ja by som vás poprosila 

môžeme zahlasovať. (p. Blanár - mimo mikrofón)  My z našej mestskej miestnej, časti máme 

pozmeňujúci návrh a to je v súvislosti s novými informáciami, ktoré sme si uvedomili až dodatočne 

pri komunikácii so zhotoviteľom stavby, dňa 18. 9. 2023 že nami uvádzaná výmera 200 m² je iba 

čiastočná a nezodpovedá celkovej výmere. Dovolíme si predložiť tento pozmeňujúci návrh. 

Správna celková výmera je 480 m², z tohto dôvodu je potrebné  dodatočne navýšiť kapitálové 

výdavky na realizáciu stavby prestrešenie ľadovej plochy Alejová 2H Košice v rámci programu 7 
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šport podprogram 7.1 športovo zábavný areál vo výške 21.100 EUR zo zdrojom krytia z poplatku 

za rozvoj. Nech sa páči pán poslanec Hlinka."  

p. Hlinka, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo, v súvislosti s poslednou informáciou o koľko teda 

sa navýši požadovaná suma vzhľadom na tú novú porciu, ktorá by mala byť zapracovaná. A druhá 

otázka je k bodu číslo 4 multifunkčný čistiaci stroj, s akými dodatočnými nákladmi rátame na jeho 

obsluhu a aké prídavné zariadenie a či vôbec nejaké súčasťou toho je tej prvotnej kúpy. Ďakujem 

pekne." 

starostka: „Na prvý bod prosím pána inžiniera Zahoranského, vedúceho ekonomického oddelenia, 

aby odpovedal, ale čo sa týka toho multifunkčného zariadenia, tak tam bude počiatočná lyžica a 

potom uvidíme. Z dôvodu kompetencií, ktoré bude mať naša Mestská časť, aké prídavné zariadenia 

dokúpime, ale áno, je tam možnosť zakúpenia prídavných zariadení, čo je odhrňovanie snehu, 

čistiace kefy. (p. Hlinka-mimo mikrofón) Teraz budeme mať nakladacou lyžicou, pokiaľ 

dostaneme samozrejme dotáciu na odpad. (p. Hlinka, mimo mikrofón) Nemám o tom informáciu 

môžeme zistiť, ale je to dobrý nápad. Samozrejme, prezistíme. Nech sa páči p. inžinier zodpovedať 

otázku."  

p. Zahoranský: " Ako uvádzame v dôvodovej správe k bodu číslo 3, na konci sme uviedli celkové 

zhrnutie pre potreby navýšenia finančných prostriedkov súvisiacich s predmetnou stavbou do 3 

kategórií. Prvá kategória sú kapitálové výdavky, ktoré súvisia priamo so stavbou a sú vo výške 

61.730 €, to znamená k tejto sume chceme a požadujeme z objektívnych dôvodov to navýšiť o 

ďalších 21 100 €. Čiže celková suma bude 82 830 €. 2. kategóriou sú kapitálové výdavky, ktoré 

nesúvisia priamo so stavbou, pretože sú charakterizované ako stroje a zariadenia a 3. kategória sú 

bežné výdavky, ktoré potrebujeme vynaložiť súvisiace s danou úpravou, ktoré sú tam popísané, 

takže toľko."  

starostka: "Ďakujem pekne. Tento návrh sme predložili aj z toho dôvodu, aby hlavne  miestne 

zastupiteľstvo rozhodlo, že čo bude s financiami, lebo dajú sa rozdeliť rôzne, ale ja si myslím, že 

koľko názorov, toľko chutí ako som povedala v predchádzajúcom bode, ale keď spojíme sily, 

myšlienky, tak prídeme na to, že čo je asi pre našu mestskú časť najsprávnejšie. S faktickou pán 

poslanec Sušila, nech sa páči"  

p. Sušila, poslanec MZ: "Ja len jednou vetou k tomu navýšeniu, ja to volám betón na ŠZA . Podľa 

informácií, ktoré mám, nie sú oficiálne, sú neoficiálne, je veľmi reálny predpoklad, že je teda 

prísľub od nadácie US STEEL, že ak nám vzniknú dodatočné nejaké náklady teraz pri dokončovaní 

tej ľadovej plochy, že je veľmi vysoká pravdepodobnosť, že ak o to požiadame, tak  budúci rok 

nám ich refundujú.  Ako nadácia US Steel. Takže, nechcem povedať, že to bude, za to ruku do 

ohňa nedám, ale vzhľadom na serióznosť US Steel a ich nadácii je to veľmi vysoká 

pravdepodobnosť, že nám ich zrefundujú. Čiže teraz investujeme a možno o nejakých 9 mesiacov 

nám ich môžu refundovať z US Steel. Je to stabilný partner, takže nie som si na 100 % istý, ale 

dávam tomu vysoké šance."  
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starostka: "Budem rada, keď táto stavba bude dokončená a skolaudovaná, lebo stojí veľa energie 

a veľa uváženia, ale bude to taký skvost našej mestskej časti, s ktorým sa budeme môcť popýšiť 

nielen úrad, ale aj vy, poslanci. A pekné je na tom to, že je to projekt bývalého vedenia a nové 

vedenie to dotiahne do konca. Nech sa páči pán poslanec Nagy.“ 

p. Nagy, poslanec MZ: "´Ďakujem pekne pani starostka za slovo. Dal som v bode 7 ods. 5 jedáleň 

pre dôchodcov, som dal pozmeňovací návrh, v ktorom žiadam momentálne, aby sa tento bod 

vypustil z dôvodu šetrenia finančných prostriedkov žiadame v 1. fáze v rámci výmeny 

odkvapových rúr a zo strechy jedálne pre dôchodcov, resp. ich vyvložkovanie v blízkosti miesta, 

kde dochádza k vlhkosti stien. V prípade, ak nedôjde k zlepšeniu danej situácie navrhujeme potom 

ísť do plánu B to je injektáž a vysušenie stien.   Avšak žiadame  nejaký výber, nejaký tender, chceli 

by sme vidieť, či už bol urobený nejaký ten tender, v prípade, ak nie, tak nejaké dve tri ponuky od 

stavebných firiem, aby sme vedeli potom dať k tomu stanovisko v rámci šetrenia. Ďakujem pekne." 

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči, nasleduje pán poslanec Knap."  

p. Knap, poslanec MZ: "Onoho času tu odzneli slová o výbornom projekte s čím súhlasím a že 

by sme mali ho dotiahnuť len nebolo povedané aj B, že dotiahnite projekt bez peňazí. Tak boli sme 

tak zaviazaní, aby sme tú 3. splátku nejako vybojovali na meste Košice, čo sa chvála bohu podarilo.  

Tzn., budem sa opakovať 240 000 chýbalo z mesta Košice, takže odovzdať projekt bez peňazí, a 

hlavne zadlženej mestskej časti stojí nemálo peňazí na to, aby sa posplácali dlhy, aby sa vyrovnal 

rozpočet a napriek tomu môžem povedať, že spoločným úsilím aj s pani starostkou sa nám podarilo 

tie peniaze 240 000 sa nám podarilo dotiahnuť. Teraz, keď sa spomínalo, že projekt je úspešný 

prichádza dodatočná suma 84 000, no vyrazilo nám to všetkým dych.  Pretože, ak je pripravený 

úspešný projekt dobre a mala to byť finálna suma, že ak sa vybaví 240 000 ku zvyšným peniazom, 

tak odkiaľ zoberieme 84 000 ?  Lebo pred chvíľou bolo vytknuté, že 4800 v rámci verejného 

záujmu alebo 5000 je problém.  Teraz  84 000 s prísľubom doplatku budúceho roku ako povedal 

pán poslanec Sušila s prísľubom, že nám to dofinancujú.“ 

p. Sušila, poslanec MZ: "Tých 21 naviac myslím, nie 84." 

p. Knap, poslanec MZ: "Áno, ale my sme doteraz nerátali so sumou ešte ďalších 84 000, ktoré 

sme mohli požiadať na meste Košice. To už teraz nebude trápiť nikoho? Mňa určite áno.  A 

doplním vlastne k tomuto bodu, keďže máme prísľub, že nám doplatí partner k tejto sume, aby sme 

to mali vyrovnané, tak  aby sme nemali senzáciu z predchádzajúceho bodu, ak do 18 mesiacov nám 

štát alebo mesto Košice nebude refundovať všetky peniaze, čo sa týkajú podchodu a podjazdu, 

dávam verejný prísľub, že všetky peniaze do výšky 5000 € vyrovnám z vlastných peňazí, aby tento  

problém v túto minútu skončil. Nikto o nič nepríde, ani mestská časť, ani mesto, ani národná 

diaľničná spoločnosť. Dávam verejný prísľub, že celú sumu, ktorú táto akcia stála vo verejnom 

záujme zaplatím zo svojho. Ďakujem."  

starostka: "Tu by som sa chcela opýtať, ako keď faktúry musí vyplatiť mestská časť teraz? Akým 

spôsobom sa to dá, keď faktúry musí zaplatiť mestská časť teraz?  Dodatočne darom, že my 

zaplatíme teraz faktúry a potom keď náhodou ?  
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p. Zahoranský: "My máme schválené objednávky a na základe toho sme si objednali službu, tzn. 

ak nám dodávateľ vystaví faktúru, my tú faktor musíme zaplatiť v lehote splatnosti, ak by sme 

samozrejme to neurobili, tak nás môže v zmysle všeobecných obchodných podmienok a 

Obchodného zákonníka penalizovať. To určite neurobíme, čiže zaplatíme a pokiaľ nastane tá 

situácia tak v podstate je tam možnosť tie peniaze vrátiť formou finančného daru."  

starostka: "Ďakujem pekne pán inžinier, nech sa páči s faktickou poznámkou pán poslanec 

Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Dobre, takže budem reagovať s faktickou najprv a potom mám ešte 

príspevok, lebo nedalo mi.  Pán zástupca starostu, ty sa počúvaš, čo rozprávaš ? Tu spochybňuješ 

návrh, ktorý odznel zo strany mestskej časti. Materiál je spracovaný, základný materiál je 

spracovaný mestskou časťou. Predkladá ho starostka. Ďalší pozmeňovací návrh s navýšením 

21 000 predkladá starostka a ty v úvode svojho príhovoru  spochybňuješ, že tých 21 000 či nám 

nevadí, že ideme do toho projektu ďalších vložiť, takže za koho kopeš sa pýtam ? Aký je tvoj návrh 

? Podporuješ tých 21 000 na Alejovú alebo nie?  Chcem počuť odpoveď. My sa ako klub 

prispôsobíme, sme tu na to, aby sme podporovali vedenie, kontrolovali a podporovali vedenie 

mestskej časti. Ak v ňom štatutár starosta hovorí, že bolo by dobré to navýšiť o 21 000 a dokončiť, 

s tým návrhom neprichádzame my ! Prichádza vedenie. Ty ako zástupca štatutára to spochybňuješ. 

Nie?  Tak ja som asi prepočul, pretože na rozdiel od toho bodu 5A, ktorý sme skončili a mal si 

priestor ako posledný, ja som, by som sa vzdal svojho príspevku, keby si to ukončil ten bod 5 A. 

Mal si priestor, nerozprával si. Teraz v bode 7 otváraš bod 5 A, čiže nepreskakujme, tu nie sme na 

trhu. Ja sa chcem opýtať, jednoducho tých 21 000, áno, dozvedeli sme sa to včera na komisii, došlo 

k omylu, ja si vážim, že konkrétna pracovníčka povedala, je to moja chyba, došlo k tomu tak a tak. 

Vážim si takéhoto človeka, lebo každý sme omylní, je to samozrejme veľa peňazí, to nie je 

1.000 EUR a nie je to také, že ja to jednoducho dokážem za jeden večer vykomunikovať s klubom. 

Preto aj teraz požiadam o prerušenie, o prestávku aspoň desaťminútovú a dohodneme sa, aké 

možnosti zo ŠZA máme. Môžeme to nechať tak, tento návrh pani starostky neprijmeme, ak sa 

dohodneme, môžeme to prijať a urobíme celú betónovú plochu naraz alebo jednoducho ten návrh 

neprijmeme, ako som hovoril po bode a, dobetonujeme to na budúci rok, dáme tam dilatačnú špáru, 

za prvú sezónu zistíme, že je tá plocha malá, tak to dorobíme budúci rok. Nič sa nestane, ale 

komunikujme otvorene, Čo chce mestská časť ? Mestská časť, vedenie mestskej časti, ktoré nám 

predkladá tento  materiál. Je stotožnený s tým materiálom alebo nie ?  Chceme to ? Alebo chcete 

od nás, aby sme Vám to zhodili zo stola, aby vy ste boli pekní, že ste to chceli a my nie ? Akú hru 

tu hráme ? Ak chceme urobiť akciu  do konca a treba povedať, že takmer 1 000 000 tam došlo z 

iných zdrojov, tak to dokončme za tie naše prostriedky, aby sme mali výkladnú skriňu, to je môj 

názor. Ja nehovorím momentálne za klub. Možno kolegovia majú iný názor a na to chcem 

prestávku. Alebo môžeme všetky cifriky okolo toho - kamera, ozvučenie, tabuľa atď. môžeme 

vyhodiť, a za tie peniaze radšej urobme betón, lebo je to prioritne, keď sa dohodneme máme tu 

kompetentnú osobu nech nám povie, čo je prioritné. Keď nemám dosť peňazí, určujem si priority 

štandardne. Alebo urobme všetko, aj Vojvodskú dnes vykopneme ako navrhujeme, ale chcem 
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podotknúť v tomto príspevku, Vojvodská je náš majetok naša stavba, mi ju chceme sanovať, ale 

keďže aj včera, deň  pred zastupiteľstvom sme sa nedozvedeli žiadnu relevantnú technickú ponuku 

a cenovú, čo  ideme robiť, čo to bude stáť, tak sme sa jednoducho rozhodli, že pokiaľ tie ponuky 

nemáme, nebudeme pri 1. zatekaní strechy vymieňať celú strechu, keď nám mokvá v jednom 

mieste budova, tak nezačneme s najdrahšou technológiu injektáže, ale poďme per partes. To som 

hovoril včera na komisii, preto tento náš poslanecký návrh, ale chceme, aby to odznelo, chceme čo 

najskôr, aby sa urobili ponuky, aby p. K., ktorý bol transparentne vybraný na túto mestskú časť, 

aby riešil stavby, aby si robil svoju robotu a nelovil ryby 2 týždne, ale aby sa venoval Vojvodskej 

a aby nám na komisii, kde bol včera povedal, čo ideme s Vojvodskou robiť.  Ja som technik, 

očakávam technické riešenie a na konci by mala byť cena.  Ak by sme dnes toto mali, dvíhame 

ruky a ideme opravovať Vojvodskú. Dobre, takže ukončím to dávam, procedurálny procedurálnym 

návrhom požiadam o päťminútovú prestávku možno bude trvať 10,  aby sme sa dohodli ako s týmto 

bodom 7 naložíme. Ďakujem, poďme hlasovať." 

p. Sušila, poslanec MZ: „Ja len v krátkosti,  mám faktickú, chválim Zuzku, že si to takto prijala, 

že to bolo aj jej nechtiac pričinením, hovorím aj jej, lebo neverím, že sama sa do toho namočila. 

Veľmi chcem pochváliť p. Ráca, keď sme boli na tých dvoch stretnutiach, tak fakticky, fundovane 

podložene každý 1 náklad, ktorý bol vyargumentovaný klobúk dolu. To nechcem sa vyjadriť 

neslušne, ale vieme, že proti vetru, čo sa nedá robiť a toto bol strašne silný vietor, takže asi tak. No 

a Vilo,  ty si spomenul, ja som to pochopil rovnako ako Erich, porovnávaš 4.700 EUR 

vynaložených prostriedkov, ktoré máme prísľub, že pôjdu z tvojho vrecka, lebo budú refundované 

niekedy, neúčelne, možno na 24 hodín možno na 7 dní vynaložených, porovnávaš s 21 000 eurami 

alebo s celým tým balíkom 80 000 približne, ktoré idú na ŠZA, ktoré sú okamžitou investíciou na 

15 alebo 20 rokov, ktorú verejnosť. aj všetci okamžite ocenia. Pretože, keď tam položíme gumy, 

začneme to chladiť, okamžite to môžu využívať.  Bohužiaľ ten podchod pri prvom daždi je 

absolútne a stále nevyužiteľný, pretože neverím, že by ho niekto sprístupnil. Len sa tam vyhodili 

peniaze. Tu vynaložím 16× viac peňazí, s ktorými nikto z nás nerátal, nikto, sú to vyvolané náklady 

alebo akokoľvek ich fungovane stavbári nazvete, ale dokážu okamžite priniesť zvýšený prísun 

peňazí a zatraktívnenie daného prostredia a sú okamžite posunuté na návratnosť. Takže tam vidím 

ja obrovský rozdiel.  To ja si myslím, že mohol si urobiť  a nechcem sa už ďalej vracať k 5A áčku 

mohol si urobiť, ale mali tam byť pripravené ďalšie kroky, x ďalších krokov, aby to malo okamžitú 

postupnosť, ktorá tam nie je, a preto to považujem za vyhodené peniaze.“ 

starostka: "Ďakujem, ešte by som doplnila, tieto neočakávané výdaje, ktoré súvisia možno s 

každou stavbou, ale preto som dala na prehodnotenie ako pán poslanec Blanár povedal, či budeme 

investovať tých 21 100 naviac do betónu alebo si odpustíme nejakú kameru alebo kde ušetriť, alebo 

urobíme všetko naraz.  Práve preto je tento návrh tu, aby sme sa rozhodli spoločne. Nech sa páči, 

ešte pán poslanec Blanár.“  

p. Blanár, poslanec MZ: "Ešte využijem môj vstup na to, aby som vyvrátil zase  lži, nepravdy. Tá 

najmenšia tretina, tých 240 000 nie je pravdou, že Vám tu niekto nechal projekt nedofinancovaný. 

V rozpočte mesta Košice tieto financie boli. Predchádzajúce vedenie a mestskí poslanci, kde sme 
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to riešili v roku 21 pre rok 22 tieto financie boli. Kedy ste sadli do stoličky štatutárov? V roku 

2022, nie? Mali ste v tom čase vyčlenené na meste finančné prostriedky. Do konca roka bolo Vašou 

úlohou ich dostať na mestskú časť. Keď dnes toto vylobujete, že jednoducho dostali ste projekt bez 

peňazí. V mestskom rozpočte bola vyčlenená čiastka na túto akciu toho. To, že máme takého 

primátora akého máme a že Vám ich nechcel, že jednoducho to nechcel akceptovať, že to je prenos 

z roku 2022 na  rok 2023 to je áno pravda, pretože máme takého primátora, že sa vám to podarilo, 

takisto uznávam. Klobúk dole,  ja som povedal ešte raz klobúk dole, ale tú pravdu ja tu musím 

povedať ešte raz. Staré vedenie mestskej časti Vám nenechalo projekt bez financií! Klameš, klameš 

a klameš pán Knap.“ 

starostka: "Pán poslanec Blanár musím reagovať, že tieto financie v roku 2022 neboli neviem z 

akého dôvodu pripísané na účet, asi sa s tým rátalo, že po tých 240 000 nepôjdeme a nebudeme 

mať záujem ich získať. Ale ja, ako starostka mestskej časti som urobila všetko, čo bolo v mojich 

silách aj s pánom zástupcom, aby sme tie financie na meste získali a bojovali sme. Bojovali sme 

myslím 6 mesiacov pokiaľ tie peniaze prišli, takže stálo to veľa času, námahy, vyjednávania, 

lobovania. Niekedy dá sa povedať, že tento polrok, čo som do toho obetovala, že som sa sústredila 

len na toto a ostatné povinnosti odchádzali, lebo tri krát denne som bola na mestskom zastupiteľstve 

a som jednala. Či s ekonómom, či s pánom primátorom atď., atď., ďakujem. Dáme procedurálny 

návrh na prestávku, nech sa páči 10 minútová prestávka, stretneme sa 18:04 dúfam, že postačuje.“ 

Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 12 

Číslo bodu: 7. 

Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2023 -prestávka 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 

starostka: „Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol."  

 

----------------------prestávka------------------------- 

starostka: "Prosím všetkých poslancov, aby zaujali svoje miesta. Myslím, že po tejto prestávke 

každý jeden z poslancov už vie sa rozhodnúť a zaujal svoj postoj k danej problematike. Pokiaľ sa 

do diskusie nikto nehlási, uzatváram diskusiu a poprosím predsedu návrhovej komisie o 

prednesenie návrhov.“ 

Návrhová komisia: "Takže najprv budeme hlasovať  o dvoch pozmeňujúcich návrhoch. 1. návrh 

je z dielne vedenia o navýšení o tých 21 000 nemám presný tvar znenia o tom navýšení.“  

starostka: "Chvíľočku." 

Návrhová komisia: "Dobre, takže dáme najprv 2. návrh, aby sme hlasovali o vypustení 

Vojvodskej."  
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starostka: "Ideme postupne."  

Návrhová komisia: "Takže 1. pozmeňujúci návrh k bodu 7 - Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti 

Košice-Juh podľa platných právnych predpisov schvaľuje navýšenie kapitálových výdavkov na 

realizáciu stavby prestrešenie ľadovej plochy Alejová 2 H Košice v rámci programu 7  šport 

podprogram 7.1 športovo zábavný areál vo výške 21.100 EUR za zdrojom krytia z poplatku za 

rozvoj."  

starostka: "Nech sa páči hlasujte."  

 

Číslo hlasovania: 13 

Číslo bodu: 7. 

Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2023 - 1. 

pozmeňujúci návrh 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 

starostka: "Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol."  

 

Návrhová komisia: "2. pozmeňujúci návrh - Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh 

podľa platných právnych predpisov schvaľuje vypustenie bežných výdavkov v rámci programu 2 

Interné služby podprogram 2.3 Prevádzka a údržba budov vo výške 20.000 EUR určených pre 

jedáleň pre dôchodcov so zdrojom krytia z nenávratného finančného príspevku za Ukrajinu."  

starostka: "Nech sa páči hlasujte.“ 

 

Číslo hlasovania: 14 

Číslo bodu: 7. 

Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2023 - 2. 

pozmeňujúci návrh 

Za: 10 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 1 

 

starostka: "Za 10, proti 0, zdržal sa 1 poslanec, konštatujem, tento návrh prijatý bol." 

Návrhová komisia: "A ešte o celkovom bode 7:  Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-

Juh podľa platných právnych predpisov schvaľuje úpravu programového rozpočtu Mestskej časti 

Košice-Juh v roku 2023 v zmysle predloženého návrhu."  

starostka: " Nech sa páči hlasujte.“ 
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Číslo hlasovania: 15 

Číslo bodu: 7. 

Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2023 - 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: „Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.  

K bodu č. 9: Návrh odplatného  prevodu  pozemkov na parc. C-KN č. 1617/17 a 2496/38 

v k.ú. Skladná   do vlastníctva  Mestskej časti Košice – Juh za cenu 1,- EUR za 

celý predmet kúpy za účelom zriadenia a zabezpečovania výkonu správy 

a údržby komunitných záhrad za spoluúčasti  vlastníkov bytového domu 

Ludmanská 1 a 3 v Košiciach 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Bod číslo 8 bol vypustený, tak pokračujeme bodom číslo 9 programu rokovania a tým 

je Návrh odplatného prevodu pozemkov na parcele CKN číslo 1617/17 2496/38 v katastrálnom 

území Skladná do vlastníctva mestskej časti Košice-juh za cenu 1 EUR za celý predmet kúpy za 

účelom zriadenia a zabezpečenia výkonu správy a údržby komunitných záhrad za spoluúčasti 

vlastníkov bytového domu Ludmanská 1 a 3 v Košiciach. Vlastník uvedeného pozemku predložil 

mestskej časti Košice-juh na odkúpenie predmetných nehnuteľností do vlastníctva mestskej časti. 

Vlastníci bytov na Ludmanskej ulici 1-3 v Košiciach prejavili záujem na týchto pozemkoch ktoré 

bezprostredne susedia s bytovým domom si zriadiť komunitnú záhradu. Tým pádom by si 

zabezpečila ich správu a údržbu v spolupráci s mestskou časťou juh. Predmetný zámer bol 

prerokovaný na komisiách výstavby životného prostredia a verejného poriadku dňa 23. 8. 2023, 

kde komisia vzala zámer na vedomie a odporučila návrh predložiť na najbližšie rokovania 

samosprávnych orgánov mestskej časti Košice-juh. Zámer bol tak isto prerokovaní na finančnej 

komisii 11. 9. 2023, kde komisia zámer neodporučila predložiť na najbližšie zasadnutie miestneho 

zastupiteľstva. Predmetný zámer bol prerokovaný na miestnej rade Mestskej časti Košice-Juh 

5. 9.2023, kde miestna rada uznesením číslo 26 neodporúčala starostke predložiť tento zámer na 

schválenie na najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva ale ja som ho napriek tomu, aby som 

vyšla občanom v ústrety tento zámer predložila a prišli tuná aj občania z toho dôvodu, že majú 

záujem o tieto pozemky si zobrať následne do správy, aby videli, tak sa prišli vyjadriť, že z akého 

dôvodu majú záujem o tieto pozemky. Nech sa páči zo  zástupcov občanov môžete. Nič ? Nikto ? 

Dobre, otváram diskusiu, nech sa páči pán poslanec Blanár, nech sa páči."   

p. Blanár, poslanec MZ: "Dobre, očakával som, že tento bod dnes nebude, prebehli sme si myslím 

všetky podstatné veci na miestnej rady, kde sme vysvetlili, ako by mala mestská časť postupovať, 

čiže ako poslanec mestskej časti hájim záujmy mestskej časti ako kompletne, nie jednej ulice, takže 

sa budem vyjadrovať ku komplexnému riešeniu. Doporučili sme pani starostke, aby vyslala signál 

na mesto, tzn., ako štatutár požiadala mesto, tzn. primátora, že tu má takúto ponuku od súkromného 
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vlastníka za jedno euro a o odkúpení pozemkov, ktorá je nejak časovo obmedzená. Tomu zatiaľ 

nedošlo, resp. pred týždňom nedošlo. Neviem, urobili ste tak pani starostka ?"  

starostka: " Nie, momentálne sme tak ešte neurobili."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Zatiaľ sme oficiálne ako mestská časť neoslovili mesto s tým, že máme 

tu ponuku o odpredaji pozemku v intraviláne mesta susediaci pozemok s bytom za jedno euro, aby 

to bol by som povedal komplexný normálny krok, ktorý má nejakú logiku. Všetky ostatné priľahlé 

pozemky sú vo vlastníctve mesta, stará sa o to mesto, prípadne organizácia, či už správa mestskej 

zelene alebo Kosit vykonáva zimnú údržbu. Čiže, môj pohľad na súčasnú situáciu pokiaľ nemáme 

zmenené kompetencie mestskej časti, pokiaľ nie sú, nie je mestská časť financovaná ináč ako 

doteraz, tzn. nemáme na to pridelené financie, nebudeme odkupovať ani za jedno euro ani za 

nulové euro pozemky, aby sme sa o nich následne starali. To, že tu bude nejaká zmluva o tom, že 

sa to niekto bude starať to je dnešná vízia. O 2-3 roky môže byť situácia iná, jednoducho, spadne 

to vlastne do starostlivosti mestskej časti. Čiže, môj názor a názor kolegov poslancov je taký, že 

áno, treba využiť túto ponuku, dostať tento pozemok do vlastníctva mesta, následne mesto nech 

urobí zmluvu buď s o.z. alebo s vlastníkmi a môžu tieto pozemky zveľaďovať, užívať. Nech sa 

urobí nájomná zmluva na 20 rokov, na 15 rokov, tak, ako je to všade inde v iných mestských 

častiach. Mesto verzus občan. V Košiciach máme dvojúrovňovú samosprávu, bohužiaľ 

kompetencie mestských častí sú oklieštené. Zatiaľ sa to nepodarilo zmeniť, ak sa to podarí, 

zmeníme aj my náš pohľad na vec. Nebude mestská časť z týchto financií, ktoré plačeme, vždy, že 

máme málo vykonávať na predmetných pozemkoch letnú a zimnú údržbu. Ak ľudia, občania po 

nejakom čase povedia dosť bolo, už nemá kto starať, lebo tí, ktorí sa doteraz starali už tu nie sú. Aj 

k tomu môže prísť, čiže pozerám sa ďalej ako na dnešný deň. Pozerám sa aj o niekoľko rokov ako 

to bude ďalej. Čiže, povedali sme ako to treba riešiť, áno, treba to riešiť urgentne a okamžite.  Toto 

bolo vyjadrenie mňa na mestskej časti, čo som radil pani starostke. Prešiel týždeň a pól, zatiaľ sa 

nič nespravilo.  Tak asi máme čas. Takže dnes náš klub tento materiál nepodporí. Nechcel som ho 

stiahnuť z rokovania, keď sa pani starostka rozhodla, že to tuna bude, takže ja k tomu toľko, 

stanovisko za náš klub. Ak sa chcete vyjadriť ostatní, nech sa páči, budem počúvať."  

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči s faktickou pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne za slovo. Tak my sme to preberali na komisii výstavby 

túto problematiku, v postate, keď sa na to pozriem takto z hľadiska dobrých vzťahov, tak pán K. 

pôsobí ako správca toho bytového domu Ludmanská 1  a pozná názor väčšiny obyvateľov, takže 

je tam veľká pravdepodobnosť, že by sa o tento pozemok starali a udržiavali ho. Ale možno sme 

našli takú zhodu na komisii, že môžeme najprv osloviť aj mesto  a možno som čakal, že už to 

vyjadrenie už bude, ak nie je, tak prikláňal by som sa možno k teórii, aby sme počkali na mesto 

ako sa k tomu vyjadrí, odkúpi ho a potom by ho dalo cez nejaké o. z. do správy týmto občanom. 

Ale som presvedčený o tom, že keby to odkúpila mestská časť, tak obyvatelia Ludmanskej by sa  

o to starali. Toľko asi z mojej strany. Ďakujem."  
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starostka: "Ďakujem pekne pán poslanec, samozrejme list na mesto s touto požiadavkou pôjde, v 

čo najbližšej dobe, ale za poslednú dobu je na mestskej časti toľko problémov, ktoré musíme 

urgentne riešiť, že tento list nebol ešte expedovaný na mesto, ale je to otázka času. Čo sa týka toho 

pozemku, z môjho pohľadu ja som za, aby sme tento pozemok za jedno euro odkúpili, možno v 

budúcnosti odpredali mestu, lebo ja si myslím, že kľudne, keď je to taká výhodná kúpa za jedno 

euro by to mohli si odkúpiť aj občania, ktorí bývajú. Lebo ja keby som bývala v danej lokalite, tak 

možno by som odkúpila si tento pozemok a zriadila si tam komunitnú záhradu. Veď nám chodia 

žiadosti na mesto, na mestskú časť o odkúpenie 10 × 20 m pozemku od iných občanov, a nemajú 

s tým problém, pokiaľ sa tento návrh zamietne treba hľadať iné možnosti, aby občania boli spokojní 

a my  mestská časť  ich budeme hľadať, lebo sme tu, pre občanov. S faktickou nech sa páči pán 

poslanec Sušila." 

p. Sušila, poslanec MZ: "Ja z praktického hľadiska, keď by sme to zobrali ako mestská časť.  Áno, 

všetka česť a som presvedčený o tom, že nie sú to jediní občania na juhu, ktorí si urobia peknú 

komunitnú záhradu, ale to môže byť teraz, na pol roka, na rok, možno na 5 rokov a keď sa tam 

pohašteria, tak z komunitnej záhrady nebude nič. Okolité pozemky patria mestu, potom padne to 

na naše plecia, budeme mať niekde urvaný pás nášho pozemku, o ktorý sa bude treba starať alebo 

budeme oslovovať správu mestskej zelene zakaždým nejakou zmluvou na sezónu alebo to riešiť 

vo vlastnej réžii nejako, je to utrhnuté od ostatných, takže to považujem za nevýhodu, áno, v 1. 

rade mesto za jedno euro, keďže všetky ostatné pozemky sú tam a nech sa s nimi dohodne a keď 

by to mal zobrať niekto z týchto ľudí, pretože problém je, že ľudia z Ludmanskej si to veľmi ťažko 

kúpia. Hovorím ako spoločenstvo ľudí, pretože vtedy potrebujete, ak sa nemýlim stopercentnú 

účasť na domovej schôdzi a už len zohnať nadpolovičnú väčšinu v takýchto veľkých blokov je 

katastrofálny problém, nie to 100 stopercentnú účasť, takže to vidím v podstate nereálne. A ak si 

to zoberie niekto z občanov, možno aj z tých, ktorí sú tu, v poriadku, nie je problém, však je to 

jedno euro, ale časom sa môže dostať do takej istej situácie ako je terajší vlastník, ktorý stratí 

záujem a dostaneme sa do rovnakej situácie, ako sme teraz akurát tam bude iné meno priezvisko. 

Čiže znovu, chápem tisíc starostí na mestskej časti a vôbec nekritizujem, že zatiaľ ten list nešiel, 

ale list pôjde, veď máme tu od vás prísľub a robíte si myslím si celkom slušne svoju robotu, veľmi 

dobre,  pôjde list na mesto, počkáme na vyjadrenie mesta, možno trošku zatlačíme, má to logiku, 

že všetky ostatné pozemky patria mestu, takže im sa to len trošku rozšíri, ak tam nebude komunitná 

záhrada. Takže nie sme proti tej záhrade, ale dáva logiku, že najskôr by malo prejaviť záujem 

mesto."  

starostka: "Ďakujem pán poslanec, nech sa páči, nasleduje pán poslanec Knap."  

p. Knap, poslanec MZ: „Ďakujem pekne za slovo, je mi ľúto, že dneska dosť negatívne vnímame 

niektoré body a udalosti, aj keď je tu dobrý úmysel v každom jednom z tých bodov,  ale nejak sa 

to stráca ale to už je vec každého člena, každého kto tu má príspevok a jeho vlastného svedomia. 

Keď prejdem k tomuto bodu, tak prečo by sme mali do toho ísť?  Tak, odkúpenie zo strany mesta 

momentálne neprichádza do úvahy. Je to z toho dôvodu, že v predchádzajúcich rokoch sa vlastník 

nedohodol s mestom Košice. Nedohodol sa z toho dôvodu, že nedošlo ku zámene pozemkov, takže 
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to chcem akože doplniť.  Z toho dôvodu súčasný vlastník oslovil mestskú časť, či nemá záujem o 

odkúpenie tohto pozemku, aby sme sa nedostali ku sporným pozemkom, kde máme napr. na 

Rastislavovej a inde, kde vlastníci chcú spoplatniť parkovacie plochy, alebo plochy pred samotným 

vchodom. A tu bol náš cieľ  dosiahnuť, neprísť k ďalšiemu súdnemu sporu s tým, že by sa tento 

pozemok predal tretej osobe a mestská časť už nemala na to dosah. A teraz, keď tu hovoril aj kolega 

Blanár, že sa díva na to dopredu, ja sa dívam rovnakými očami a rovnako dopredu v každom bode 

áno, je tu proste ten cieľ, keď získame tento pozemok, občania sa chcú o to starať, v čo najbližšej 

dobe, nevieme to určiť presne samozrejme v mesiacoch, tento pozemok odpredáme za 1 € mestu 

Košice, aby boli nulové náklady na údržbu. Keďže sa mesto Košice predtým s vlastníkom nevedelo 

dohodnúť. Tým pádom výsledok bude spoločný, keď sa dívame na to dopredu, že mesto Košice to 

bude mať v najbližšom období, beriem  horizont budúceho roka, kedy znovu budeme mať 

zastupiteľstvo a budeme hlasovať o návrhu odpredaja tohto pozemku mestu Košice za jedno euro. 

Medzitým  údržbu zimnú a letnú, čo vraveli obyvatelia a zástupcovia týchto vchodov si budú robiť 

na vlastné náklady, tzn. mestskej časti nevznikne žiadny náklad. A potom, keď ste vraveli a je to 

pravda, sú to mestské pozemky v okolí sa len zocelí mestský majetok. To je ten spoločný cieľ, nič 

za tým opäť nie je. Len spoločný a verejný záujem, a ja verím, že toto už konečne pochopíme a 

vtedy nebudú žiadne problémy pri žiadnom bode. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem  pekne, s faktickou poznámkou pán poslanec Bernát."  

p. Bernát, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo pani starostka. Ja by som podotkol, že hľadáme 

možnosti a riešenia. Určite nie sme tu ako my klub, lebo tak je to trošku vykresľované ako keby 

sme boli apriori proti všetkému. Vôbec to tak nevidíme. Ponúkame možnosti a riešenia. Ak tieto 

možnosti a riešenia nebudú možné na základe niečoho, aby sme vedeli niekoho stanovisko, tak 

potom aj my sa zariadime k tomu, že to by som tak povedal. A pán zástupca rozprával si o výmene 

pozemkov. Toto nie je o výmene pozemkov, toto je o kúpe za jedno euro, čiže to je o výmene 

pozemkov medzi jeho vlastníkom a mestom Košice si spomínal, takže toto. Dobre."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči, pán poslanec Blanár." 

p. Blanár, poslanec MZ: "Takže, chcel by som to zhrnúť na záver. Ponúkame riešenie,  koncepčné 

riešenie také, aby boli všetci spokojní.  Obyvatelia budú mať komunitnú záhradu a nech to mesto 

Košice odkúpi čo najskôr. Rozprávame o tejto téme minimálne od júna, pýtam sa prečo od 6. 

mesiaca ? Máme polovicu septembra, sme to neriešili s mestom ? My nemáme od mesta žiadne 

stanovisko, pretože sme ich oficiálne nevyzvali, lebo mi to chceme riešiť mestská časť, znova, 

nekoncepčné riešenie. Nepodporím nekoncepčné riešenie, ale máme pre obyvateľov koncepčné 

riešenie. Mesto Košice to má odkúpiť, preto tlačím a žiadam od pani starostky, aby napísala ako 

štatutár na mesto a som veľmi zvedavý na tie výhovorky, čo vymyslí pán primátor, že prečo nechce 

pozemky v intraviláne mesta za jedno €.  A prislúchajúce pozemky sú mestské. Som veľmi zvedavý 

na tú výhovorku. Ak to príde takáto odpoveď, druhé riešenie, ktoré som ponúkol na miestnej rade 

za prítomnosti pani starostky, za prítomnosti pána K., ktorý je za touto akciou, je zamestnancom 

mestskej časti, nech to odkúpi on. A máte tie pozemky pod kontrolou. Za 1 € a následne máte 



Zápisnica z 8. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 19.9.2023  Strana 33 z 40 
 
 

priestor rok - dva konať s mestom. Alebo počkať 3 roky, kým ľudia si zvolia nového primátora, 

ktorý bude viac načúvať ľuďom a bude takéto veci riešiť, pretože vieme, že to nie je priorita 

súčasného primátora. Ale riešenie vám ponúkame, my to nechceme blokovať. Ja chcem blokovať 

cestu, ktorá je pre mestskú časť riziková. Ale ponúkam riešenie, aby obyvatelia boli spokojní, aby 

tam mali to, čo tam chcú mať. Toľko na záver."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči pán poslanec Knap." 

 p. Knap, poslanec MZ: "Ja len skúsim zopakovať ten proces a verím, že ma budete podrobne 

počúvať, keďže sa mesto nevedelo dohodnúť s terajším vlastníkom pozemku, boli sme oslovení 

ako mestská časť v tomto roku, tak preto sme to dali ako návrh a mesto, to už od mestskej časti 

následne za to isté € odkúpi. Ten proces sa už rozbehol a je tu ochota to odpredať, aby to nešlo do 

tretých rúk. Tzn. na údržbe nezaplatíme nič, lebo do termínu odkúpenia mestom Košice občania 

budú vykonávať zimnú a letnú údržbu. Následne prejde predajom, aby som nehovoril zámenou,  

ale predajom mestskej časti mestu za to isté €. Ja nevidím dôvod o čo prídeme alebo prečo by mal 

byť tento návrh zlý, keď my neprídeme o nič. Či sa na to dívame inými očami, keď mesto sa s 

vtedajším vlastníkom nechce dohodnúť tak je to chybný postup ?  Lebo my sa s ním dohodneme a 

následne my sa dohodneme s mestom. Ale mesto s terajším vlastníkom sa dohodnúť nechce. Tak 

už je len na zvážení. My Vás nemôžme nútiť každý slobodne rozhoduje. Chceme pomôcť občanom 

tento problém vyriešiť.  A vy sa slobodne rozhodnite ako budete hlasovať. My určite v prospech 

ľudí, ktorí nám dali mandát, a ktorých zastupujeme. Ale nič sa za tým opäť nie je, len verejný 

záujem, lebo my sa vieme s vlastníkom dohodnúť, keď ma počúvate. Vieme sa dohodnúť a 

odpredaji za jedno euro, nič zlé sme neurobili. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči s faktickou poznámkou pán poslanec Blanár." 

p. Blanár, poslanec MZ: Znova reagujem, aby sme nie len rozprávali, ale sa aj počúvali, 

navrhujeme ešte raz, ak mesto má problém so súčasným vlastníkom, to  sme rozumeli aj chápali,  

tak nech odkúpi dané parcely p. K.,...., je zamestnancom mestskej časti, máte toho vlastníka pod 

kontrolou, je v jeho najlepšom záujme tie pozemky následne predať mestu za jedno euro. Možno 

za dve. Čiže, ja ponúkam cestu, jednoduché riešenia, ale niekto sa tu rozhodol za každú cenu ťahať 

do rizika mestskú časť. Také riziko, že ja zase vidím, že jednoducho ani mesto to od mestskej časti 

neodkúpi za súčasného vedenia. Pýtam sa, prečo to doteraz nešlo na mesto ? Nedostal som odpoveď 

ešte raz. Čiže zbytočne túto agóniu naťahujeme, budeme veľa rozprávať, ale nechceme sa počúvať, 

nechceme sa počúvať, takže ja som ponúkol riešenia, za ktorými si stojíme, očakávam, že príde list 

z mesta a ďalej sa budeme zariaďovať podľa toho. " 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pán poslanec, ja mám taký pocit, že aj keď ten list napíšeme 

ohľadne týchto pozemkov tak odpoveď z mesta nepríde, ale napísať ho napíšeme a budeme čakať 

na odpoveď a budeme urgovať. Môžeme si dať, že do najbližšieho zastupiteľstva zistíme, v akom 

stave je list, ktorý odošleme do konca tohto týždňa. Dajme si termíny, lebo najlepšie úlohy sú 

splnené termínované. Tak do konca týždňa napíšeme list na mesto a na najbližšom zastupiteľstve 

sa prednesie správa o tom, ako stoja tieto pozemky, resp. komunikácia s mestom. "  
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p. Sušila: "Zobrali ste mi to z jazyka pani starostka, ja som chcel z praktického hľadiska povedať, 

že keď teraz tu máme tieto názorové nezhody, lebo tu je jeden názor, tu je iný pohľad na vec atď., 

ak bude všeobecný konsenzus prerušme tento bod určite bude ešte mimoriadka ku Vojvodskej, keď 

sa nájdu tie 3 ponuky, možno o mesiac alebo kedy a do toho mesiaca, možno keď sa všetci svätí 

spoja zhora, tak príde aj odpoveď z mesta. Nepríde, ale možno medzitým si urobme 1 okrúhly stôl 

a nájdeme také riešenie, aby vyhovovalo všetkým a potom to vieme kvázi jednohlasne odhlasovať, 

aby bolo dobré pre všetkých, ale to je môj súkromný názor, či to prerušíme alebo nie do ďalšieho 

zastupiteľstva."  

starostka: "Mimoriadne zastupiteľstvo predpokladám, že možno aj bude z toho dôvodu, aby sme 

zase otvorili dotáciu pre malé mestské časti fast care a samozrejme máme to 2. občianske  

združenie, ktoré by chcelo požiadať o nájom. Uvidíme, ako sa nám to podarí sprocesovať."  

Sušila, poslanec MZ: "Kolegovia, dáme procedurálny alebo povedzte si ako?"  

starostka: "Pán poslanec, daj procedurálny, ja si myslím, že to je... ešte pani kontrolórka sa hlási 

do rozpravy, nech sa páči."  

p. kontrolórka: "Ďakujem za slovo, ja by som len chcela vedieť od vlastníkov ktorí tu deklarujú, 

že majú záujem na týchto pozemkoch a ako povedal p. zástupca, neviem na základe čoho prehlásili, 

že sa budú starať v lete a v zime o dané  pozemky a tým pádom mestská časť nebude mať žiadne 

finančné prostriedky na to vynaložené. A taká otázočka, koľkí vlastníci tam sú dohromady, koľkí 

vlastníci boli na danej schôdzi a koľkí boli za a prípadne koľkí sa zdržali. To by som len tak na 

okraj chcela vedieť, ak je to možné.  A toto nám asi povie, že aký záujem všetkých občanov tam 

je. Súhlasím s tým, aby mestská časť, ak sa to dostane do kompetencii mestských častí sa o to 

starala, ale kým to tak nie je, tak mám za to, že počkajme najprv na odpoveď z mesta a potom sa 

pusťme k ďalším riešeniam. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pani kontrolórka, poprosím zástupca vlastníkov bytov pána D. K., aby 

zodpovedal na predložené otázky. Nech sa páči."   

p. K., zástupca vlastníkov bytov:" systém u nás hlasovania je taký, že na každom poschodí je 8 

bytov a 1 zástupca v domovej rade. Ten zástupca si zistí na chodbe záujem, či sú za alebo proti a 

pokiaľ viem od všetkých zástupcov, nikto na domovej rade ani na  2. nebol a nikto ani z tých, čo 

sa pýtal nebol prosti. Žiaden hlas proti nebol. Taký je systém hlasovania, nebol nikto proti.  

kontrolórka: "A zápisnicu si nerobíte z takéhoto stretnutia?  

p. K., zástupca vlastníkov bytov:" Zápisnica je predložená z obidvoch vchodov."   

starostka: "Ďakujem pekne, poprosím návrhovú komisiu o procedurálny návrh. Sušila: nebudeme 

o celom bode 9, keďže nie je všeobecný súhlas na prerušenie tak budeme hlasovať o bode 9, keď 

už nikto nemá."  

starostka: Tak ja by som navrhovala ten procedurálny návrh o prerušenie."  
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Sušila: "Čiže z pohľadu vedenia prednesiem za vedenie mestskej časti procedurálny návrh. " 

starostka:" Áno, že do najbližšieho zastupiteľstva."  

Sušila: "Dobre, takže budeme hlasovať o procedurálnom návrhu z pohľadu vedenia mestskej časti 

o prerušení rokovania o tomto bode až do najbližšieho zastupiteľstva."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 16 

Číslo bodu: 9. 

Návrh odplatného prevodu pozemkov na parc. C-KN č. 1617/17 a 2496/38 v k.ú. Skladná do 

vlastníctva Mestskej časti Košice Juh za cenu 1,- EUR za celý predmet kúpy za účelom zriadenia 

a zabezpečovania výkonu správy a údržby komunitných záhrad za spoluúčasti vlastníkov 

bytového domu Ludmanská 1 a 3 v Košiciach - Prerušenie 

Za: 6 poslancov, proti: 2, zdržal sa hlasovania: 2 

 

starostka: "Za 6, proti 2, zdržal sa 2, konštatujem tento návrh prijatý bol. Ďakujem.“  

 

K bodu č. 10 Informácia o poskytnutí údajov v zmysle zákona o slobodnom prístupe k 

informáciám za 1. polrok 2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Ďalším v poradí 10. bodom rokovania je Informácia o poskytnutí údajov v zmysle 

zákona o slobodnom prístupe k informáciám za 1. polrok 2023, ktorá je predkladaná na miestne 

zastupiteľstvo v polročných intervaloch na ich základe uznesenia 86/A schváleného na 14. 

zasadnutí miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh 27. 1. 2001. Poukazujem na obsah 

informácií a otváram k tomuto bodu rozpravu. Nech sa páči. Ďakujem. Uzatváram rozpravu, 

poprosím o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Informáciu o poskytnutí údajov v zmysle zákona o slobodnom prístupe 

k informáciám za 1. polrok 2023."  

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 17 

Číslo bodu: 10. 

Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k informáciám za I. 

polrok 2023. 

Za: 9 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 
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starostka:  "Ďakujem, za 9, proti 0, zdržalo sa 0, konštatuje tento návrh prijatý bol.“ 

 

K bodu č. 12 Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

a Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 6. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 20.6.2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka:  "Pokračujeme bodom číslo 12 programu rokovania a tým je Správa o plnení úloh 

vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a miestnej rady Mestskej časti Košice-juh za 

obdobie od 6. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného 20. 6. 2023. Vyhodnotenie plnenia 

uznesení uložených miestnym zastupiteľstvom je spracované v písomnej forme. Otváram prípadnú 

rozpravu k tomuto bodu. Nech sa páči. Uzatváram rozpravu a poprosím o prenesenie návrhu 

uznesenia predsedom návrhovej komisie nech sa páči."  

Sušila, predseda návrhovej komisie: "Ja len mimo záznam, preskočili sme jedenástku bod, ale to 

sú také formálne body, takže odhlasujeme dvanástku a vrátime sa k 11, ak je všeobecný súhlas, 

aby sme nečítali všetko, takže návrh uznesenia k bodu číslo 12.“ 

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie správu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho 

zastupiteľstva a Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za obdobie od 6. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 20. júna 2023."  

Číslo hlasovania: 18 

Číslo bodu: 12. 

Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 6. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 

20.6.2023. 

Za: 9 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 

starostka: "Nech sa páči hlasujte, za 9, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.  

 

K bodu č. 11 Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 6. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 20.6.2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Tak sa vrátime ku bodu číslo 11 Správa o činnosti Miestne rady Mestskej časti Košice-

juh za obdobie od 6. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 20. 6. 2023. Poukazujem 

na obsah v predloženej správe. Má niekto nejaké pripomienky alebo otázky ? Otváram rozpravu. 
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Do rozpravy sa nikto nehlási, poprosím o prenesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej 

komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje správu o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za obdobie od 6. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 20. júna 2023.“ 

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 19 

Číslo bodu: 11. 

Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 6. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 20.6.2023. 

Za: 9 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol."  

 

K bodu č. 13 Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

______________________________________________________________________________ 

 

starostka: "Pristúpime k bodu číslo 13, ktorým sú Interpelácie poslancov. Podľa uvedeného 

ustanovenia sú poslanci oprávnení interpelovať starostu a členov miestnej rady vo veciach 

týkajúcich sa výkonu ich práce. Dodávam, že podľa článku XIII. odseku 1 Rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh - poslanec na zastupiteľstve prednáša svoju interpeláciu 

ústne alebo podáva písomne. Pri písomnom podaní informuje o obsahu zastupiteľstvo. Nech sa 

páči, Vaše interpelácie, pán poslanec Sušila.“ 

p. Sušila, poslanec MZ: "Ja by som chcel poprosiť pani Ing. Ďurdinovú, mám k nej jednu prosbu 

v rámci interpelácií - na križovatke Kupeckého Rázusova. Ja som to už v lete urgoval aj u cestárov. 

Je jeden takýto hadík krížom cez cestu, už je tam dokonca bielym sprejom ukázaná šípka podľa 

toho to budete vedieť. Žiadal som to v rámci takmer havarijného stavu už zaasfaltovať. Mal som 

prísľub zo začiatku júla, že to urobia na náklady mesta ako havarijný stav. Ide o veľmi úzky hadík, 

ktorý veľmi rozkýve auto, veľa ľudí tam chodí dokonca aj naše auto s obedmi a mám sťažnosti od 

obyvateľov, že nosia rodičom obedy alebo čokoľvek, čo je rozliateľné, vysypateľné a napriek 

nízkej rýchlosti sa to tam celé auto rozhýbe, takže ak môžem poprosiť je to taký úzky hadík 

Rázusova smer ku kostolu tesne na začiatku križovatky je to tam označené, keď môžem poprosiť 

o urgenciu na meste. Ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči pani poslankyňa Ivančová."  

p. Ivančová, poslankyňa MZ: "Dobrý deň. Ja by som chcela poprosiť na Turgenevovej 33 rastie 

nejaký obrovský smrek, ktorý obyvateľom spôsobuje problémy, presahuje im to do balkóna až do 
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okien, chceli by sa opýtať, aký je možný postup pri  výrube toho smreku. Neviem, či je to v 

kompetencii mestskej časti, asi nie, ale potrebovali by to vedieť. Rovnako aj za bytovkou im rastie 

veľká divá slivka, tak tiež by chceli vedieť ako sa jej účinne zbaviť, aby im nešli konáre do okien. 

Ďakujem."  

starostka: "Toto je krásne tá rôznorodosť občanov, jedni sú za výrub, za osekanie a potom, keď to 

mestská zeleň vykoná, tak ďalší sa prídu sťažovať prečo bol vykonaný výrub. Nech sa páči pán 

poslanec Hlinka so svojou interpeláciou."  

p. Hlinka, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo, na našej mobilnej aplikácii Košice  Juh sa nám v 

sekcii podnety obyvateľov nejak od júla na všetky podnety, ktoré tam sú chýba odpoveď miestneho 

úradu, ktoré bolo zvykom , že boli doplnené. Či tieto podnety ku niekomu chodia, či sa nimi 

plánujeme zaoberať, keďže tam tá spätná väzba už niekoľko týždňov absentuje. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujeme veľmi pekne za upozornenie. Dáme nápravu. Nech sa páči pán poslanec 

Očkaják."  

p. Očkaják poslanec MZ: "Ďakujem pekne. Ja by som chcel podať interpeláciu - Šoltésovej ulica 

ako je začiatok Šoltésovej od Kulturparku ako sa ide, kde sú malometrážne byty, tak poprosím 

zvýšené hliadky Mestskej polície z dôvodu vytvárania ležovísk pod balkónmi týchto starých 

obyvateľov. Bol tam aj taký starý strom problematický, mali sme aj stanovisko správy mestskej 

zelene, že si to musia robiť sami, no 80-ročný človek nebude strihať strom, takže poprosím tam 

zvýšené hliadky a potom ešte jednu interpeláciu od pani z Južnej triedy 38 - breza sa nakláňa nad 

chodník vedúci ku vchodu a naozaj ohrozuje občanov tá breza naklonená a vyschnutá. Južná trieda 

38. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujeme veľmi pekne, nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo. Čakal som za Adamom, či náhodou neotvorí tú 

tému, nakoľko ma upozornil, že na Oštepovej ulici existuje Blanárova diera. Takže pán poslanec, 

keďže si zabudol, takže len doplním, riešili sme to na komisii výstavby, roh Oštepová-Rosná 

križovatka  v strede komunikácie obrovská diera. Ide zima, nie je jar, že sa  bude vyspravovať, asi 

nie sú naplánované vysprávky takéto malé, čiže, by som poprosil aspoň nejaký studeným asfaltom 

niečo aspoň dočasné čo do jari vydrží lebo sa to zväčšuje naozaj. Je to jednosmerka a ešte sa v nej 

parkuje v jednosmerke, na jednej strane nie je ako sa vyhnúť. A tá diera už tam je možno mesiac a 

len sa zväčšuje. Takže, by som poprosil, keď sa začne soliť do leta, to tam bude kráter. Ďakujem 

pekne. Viem, že to nie je naša kompetencia, ale musíme to tlačiť na meste. Ďakujem." 

starostka: "Vďaka veľmi pekne za tento podnet. Musím ku výtlkom povedať, že boli niektoré 

výtlky v blízkosti môjho obydlia, ktoré boli aj pol aj trištvrte roka a neustálou urgenciou sme ich  

nevedeli docieliť, aby mesto Košice ich zaplátalo, až po trištvrte roku. Pokiaľ sa už nikto nehlási 

do diskusie, uzatváram tento bod.“ 

K bodu č. 14 Diskusia 

______________________________________________________________________________ 
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starostka: "Ďalším, v poradí je bod číslo 14 a tým je diskusia. Nech sa páči, otváram rozpravu. 

Nech sa páči pán poslanec Hlinka."  

p. Hlinka, poslanec MZ: "Ďakujem za opätovné slovo. Ja sa trošku vrátim k predošlým naším 

zastupiteľstvám. Na 4. zasadnutí miestneho zastupiteľstva sme schválili uznesenie číslo 39, kde 

sme poverili pani starostku, aby započala prípadnú diskusiu s nadviazaním spolupráce s nejakým 

novým partnerským mestom na Ukrajine. To sa chcem opýtať, či došlo, či plánujeme v tomto smere 

niečo podniknúť, keďže mali byť pozvaní aj reprezentant poslaneckého klubu jedného aj druhého, 

že či toto je na nejakom blízkom programe. A druhý bod môjho príspevku je zasa k 6. rokovaniu 

zastupiteľstva v mesiaci jún, kedy mi bolo povedané, že tabule pamätné z odovzdávania ocenení, 

že sa nejakým spôsobom modernizujú, sú uložené na oddelení kultúry, tak či tam stále sú, a v čom 

spočíva nejaká modernizácia a čo s tým ďalej. Ostanú tam ? Aký je ďalší plán v tejto veci, keďže 

myslím si, že je to neoddeliteľná súčasť histórie MČ všetky tie míľniky,  ktoré tu boli. Ďakujem za 

odpovede."  

starostka: "Pán poslanec, čo sa týka spolupráci s ukrajinským mestom, áno, bol tu taký návrh, 

tlačili na nás na uznesenie, ktoré bolo schválené, aj boli v ňom zapracovaný jednotliví zástupcovia 

poslaneckých klubov, ale potom na ďalšom rokovaní s daným, kvázi budúcim partnerom nemalo 

to byť zadarmo. Boli tam určité riziká pre našu mestskú časť,  preto som od toho bodu odstúpila, 

resp. pokiaľ budeme nadviazovať nejaké partnerské mesto na Ukrajine, tak to nepôjde týmto 

spôsobom, ale s niekým iným, kde nebude také veľké riziko zapojenia našej mestskej časti. Stále 

si treba dať pre a proti. Čo sa týka pamätných tabúľ, áno, sú na oddelení kultúry a pracuje sa na ich 

inováciách. (pán Hlinka – mimo mikrofón) Povyberáme z jednotlivých období fotky a urobí sa 

jedna pamätná tabuľa a ide nové obdobie. Aspoň ja si to tak predstavujem. A tam budeme spoločne 

čo sme boli na všetkých akciách od začiatku volebného obdobia, noví poslanci, nové 

zastupiteľstvo, nová starostka, samozrejme tie predošlé tabule zjednotíme a dáme obdobie od - do.  

Aspoň ja mám takú predstavu a ideme ďalej. Aby bola aj minulosť, aj v budúcnosť. Možno sa 

budem  inšpirovať na nejakých iných mestských častiach, ako to majú na chodbách. Takže tak z 

mojej strany. Do diskusie sa nikto nehlási. Chcela by som Vám nám oznámiť, že máme v mestskej 

časti dvoch problémových občanov, o ktorých vieme. Jeden je na Smetanovej 4 pri detskej škôlke, 

pravidelne s ním pracujeme, bohužiaľ nemáme na to  moc dať ho na iné miesto, lebo to nie je v 

našich kompetenciách. Pravidelne chodia ho kontrolovať, či naše sociálne pracovníčky alebo 

mníšky, aj mestská a štátna polícia a potom máme problémového občana na ulici Pri nemocnici v 

garáži, s ktorým si tiež mestská časť nevie dať rady. Ale tiež je dozorovaný nami. Takže, aby ste 

vedeli na týchto problémoch naše sociálne oddelenie pracuje, komunikuje s orgánmi, je to v štádiu 

riešenia. Po ďalšie, trošku na veselšiu tému, pripravili sme Vám s kolegyňami pripravované akcie 

a podujatia. Sú to také akcie, o ktorých momentálne viem a na ktoré Vás všetkých pozývam. Takže 

rada vás tam uvidím. Môžeme sa spolu odfotiť, trošku tak neformálne porozprávať. Budem rada, 

ak prídete.“ 

K bodu č. 15 Záver 
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starostka: „Z mojej strany je to tak všetko a pokiaľ sa do diskusie nikto nehlási, tak dáme si 15. 

bod a tým je záver. Vážené poslankyne, vážení poslanci, program dnešného zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva sme vyčerpali. Ďakujem vám za účasť na dnešnom zasadnutí a rokovanie končím. 

Žiadam vás, aby ste hlasovacie karty pred odchodom odovzdali nášmu informatikovi. Dovidenia.“  

 

 

................................................... 

                 Ing. Anna Súkeníková,v.r. 

             starostka MČ Košice – Juh 
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Ing. Jana Lévyová, v.r.       

poslankyňa MZ :              
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